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Izdelki za zdravo življenje
Kristanov trgi - tržnica

URNIK
ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 

sreda: 8.30 -15.00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izda - isola

PONEDELJEK-PETEK: 8.00 - 17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU-TEL.: 05/ 66 34 950 
-. IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

TEL.: 041/ 650 375

Na maske se navajamo, na 
pusta pa še ne

Pust do ust
Vsake tol’ko ga kdo viha, 
češ, da vtikam ga povsod, 
a kadar le preveč zapiha, 
v njem nabira se nahod.
In tudi če bi rad utihnu’ 
se bojim, da bom prej kihnu’, 
ker meni je zares v ponos, 
da pri teh rosno zrelih letih, 
povešen je, za zdaj, le nos.
(D.G.)

Letošnje izolsko pustovanje je bilo veselo kot že dolgo ne. Človek bi pomislil, da v tem 
mestu in v tej občini nimamo posebnih težav, saj so maškare zanimali Strojanovi in odhod 
tolarja, nič pa naša volilna tragikomedija, ki je kar ponujala snov za dober scenarij.
Nekateri so namreč pričakovali, da 
bomo v času pusta po mestu srečevali 
številne klone dveh naših županskih 
kandidatov, ki sta bila zagotovo najbolj 
medijsko izpostavljena Izolana v 
zadnjih treh mesecih. Konec koncev 
je bilo materala za kaj takega dovolj 
na razpolago. Eni namreč še vedno 
hranijo kartonske podobe sedanjega 
župana, drugi imajo balone nekdanje 
župane, slišati pa je bilo celo zamisel, 
da bi se skupina dvanajstih Izolanov 
maskirala v neveljavne glasovnice.
Žal se to ni zgodilo in izolski pust 
je bil, po vsebini, vseslovenski, kar 
sicer ni slabo, ni pa nič takšnega, kar 
bi nas ločilo od drugih.

K Banka Koper

In vendar je bila prav drugačnost dolgo 
časa izolska specialiteta. Iziolani smo 
si znali izmisliti neverjetne stvari, ki 
so bile velikokrat na znotraj prazne, 
na zunaj pa jih ni bilo, a vendar se 
je govorilo o našem mestu in mnogi 
so nam zavidali. Zdaj nam že dolgo 
ne zavidajo več, morda tudi zato, ker 
si ne upamo ali ne zmoremo izmisliti 
nič novega, posebnega.
Kdo bi si danes lahko izmislil 
“prijatelje Izole” , če vemo, da je 
ustavno sodišče razveljavilo odlok po 
katerem bi vikendaši plačali nekaj več 
komunalne takse kot navadni občani. 
Ali pa, kdo bi si danes lahko izmislil 
“alejo Združenih iger narodov” in z 

njo okrasil sprehajalno 
pot mimo srednje 
gostinske šole?

Nekateri bodo rekli, da sem ciničen 
ali sarkastičen, pa ni res. Oziroma, 
je delno res, saj omenjene ideje niso 
dale nobenega resnega rezultata. 
Lahko pa bi ga, če bi se malo bolj 
potrudili in jih izpeljali do konca, 
tako kot naprimer 
“ateljeje za en tolar”, ki 
še po sedmih letih niso 
dočakali pravilnika o 
oddajanju.
Nekaj pa je res. Boljša 
je slaba ideja kot 
nikakršna ideja. In prav 
to vzbuja malo skrbi. Ali 
bo nova oblast prinesla 
tudi nove ideje?.
Če bo čakala na Pusta 
se nam obetajo precej 
pusti dnevi. (Mef)

Včasih se pač zgodi
Dandanes je rib na splošno manj, žal pa 
jih je bistveno manj tudi na zelo lokalni 
ravni, saj se izolski ribiči vračajo z napol 
praznimi mrežami. Zato je bil Ljubo 
Macarol toliko bolj vesel tega ulova. 
Dva kapitalna romba, od katerih je 
večji imel kar 10 kilogramov, sta seveda 
zavidanja vreden ulov. Kje sta končala 
si lahko samo predstavljamo, pravijo pa, 
da je večji zadoščal za družbo dvajsetih 
skromnih jedcev.
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Občinski svet

Se bodo nosečnice začasno 
prijavljale v Izoli?
Povolilno bojno razpoloženje se med svetniki počasi umirja in svetniki se vse bolj 
posvečajo rutinskim in manj rutinskim sklepanjem in razpravam. In če kadrovske 
menjave še vedno sprožajo valove obtoževanj se med točkami najdejo tudi 
take, kjer se vse z vsem strinjajo. Naprimer o tem, da je bila poraba sredstev za 
volilno kampanijo popolnoma brez nepravilnosti.
Za 500 evrov začasne izolanke?
S sklepom na zadnji seji je pričel 
veljati predlog, da izolske mamice 
za vsakega novorojenčka dobijo 
500 evrov nagrade. Ob tem pa 
se ni nihče izmed svetnikov 
vprašal kaj bodo storili,če se bodo 
mamice iz drugih občin tik pred 
porodom začasno prijavile v Izoli, 
pokasirale nagrado in se bogatejše 
za 500 evrov kasneje odjavile... 
Debatirali pa so raje o Papiloma 
virusu. Miran Žlogar iz Urada za 
družbene dejavnosti je predstavil 
možnosti cepljenja deklic proti 
virusu. Svetniki so po daljši, in na 
trenutke komični razpravi sklenili, 
da imajo pravico do cepljenja tudi 
deklice, starejše od 11 let in si 
cepljenja želijo.

Kampanja ok!
Svetniki so brez razprave sprejeli 
poročilo o volilni kampaniji. Vse 
stranke in liste so pravočasno 
oddale poročila o porabljenih 
sredstvih. Pri tem pa je zanimivo to, 
da je med porabljenimi sredstvi t.i 
majhnih strank in dveh naj večjih ali 
bolje rečeno najbolj opaznih strank 
(SD in UN) nesorazmerno majhna 
razlika. Ali jumbo plakati in morje 
ostalih reklamnih sporočil res stane 
tako malo? Svetniki očitno niso 
imeli nobenega namena raziskovati 
lastnih finančnih stanj in so končno 
poročilo hitro zapečatili.

Maja Cetin je zares ravnateljica
Med kadrovskimi spremembami so 
svetniki pričakovano potrdili Majo 
Cetin za ravnateljico Osnovne šole 
Livade. 45 letna Cetoranka je bila 
do sedaj v.d ravnateljice, poznana 
je tudi kot dirigentka številnim 
pevskim zborom na obali. Še 
enkrat pa so izbirali predstavnika 
lokalne skupnosti v svet izolskega 
Centra za socialno delo. Ker so se 
na prejšnji seji zmotili in so v svet 
imenovali dve predstavnici, Vero 
Neels in Gino Gluvajič, so tokrat 
napako popravili in v svetu je ostala 
le Gluvajiceva.

Novi odbori in pododbori
Svetniki so ustanovili nov odbor. 
Odbor za gospodarske javne službe 
in promet bo prevzel nekaj nalog 
Odbora za okolje in prostor in 
nekaj nalog Odbora za Finance. 
Verjetno bodo že na anslednji seji 
imenovali tudi člane Pododbora za 
razvoj podeželja in člane komisije 
za kmetijstvo in ribištvo.

Izolani ne kurimo ne na sonce, 
ne na drva
Veliko predlogov je bilo slišati pri 
obravnavi poročila o Energetski 
zasnovi Občine Izola. Energetska 
zasnova naj bi služila učinskovitejši 
rabi energije in jo zapoveduje 
Evropska unija, imeti pa jo morajo 
vse občine. V njej so strokovnjaki 
iz ljubljanskega podjetja IBE po 
dolgem in počez prečesali velika in 
male, javna in zasebne porabnike 
energije v občini in prišli do veliko 
zanimivih podatkov. V analizi so 
posebej zanimive ugotovitve o 
rabi obnovljivih virov energije. 
Edini omembe vredni ..alternativci" 
so v Hotelih Delfin, kjer so bili 
nekoč sončni kolektorji del javne 
podobe, danes pa jih imajo skrite
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Izolski kadrovski premiki
Nova oblast = novi kadri. V izolskem 
primeru se sicer dogaja razmeroma 
počasi a vendarle nekateri kadri 
prejšnje lokalne oblasti odhajajo, 
prihajajo pa novi obrazi. V resnici jih 
je bilo doslej bolj malo, zato jih lahko 
naštejemo:
Odšli so: Jadran Bajec, Janez Nučič, 
Marino Domio
O odhodu razmišljajo: Alojz Pečan, 
Ana Jamnik, Danilo Markočič, Silvana 
Zadel, Zdenka Bolje, Vojko Vojvoda... 
Prišli so: Igor Franca, Alojz Zorko 
O prihodu razmišljajo: Aleksander 
Frantar, Branko Pečar, Bojan Zadel... 
(vir: Ulca.net)

na strehi in z njimi ogrevajo vodo 
v bazenih.Nekoč vseprisotna drva 
pa pa grejejo le še 18% izolskih 
stanovanj. Zanimiv je tudi podatek, 
da je v zadnjem letu ministrstvo 
izolanom podelilo le tri subvencije 
za postavitev solarnih sistemov. 
Ugotovili so še, da številni lastniki 
klimatskih naprav nimajo pregleda 
nad porabo energije za njihovo 
delovanje. Svetniki so na koncu 
zasnovo sprejeli, sprejeli pa so tudi 
sklep, da se imenuje službo, ki bo 
tudi dejansko skrbela za izvajanje 
priporočil zasnove.

Nepopolno srečanje
Silvano Sau (IT) je zanimalo, 
zakaj italijanske kulturne ustanove 
in šole niso bile povabljene na 
srečanje kulturno-prosvetnih 
delavcev z županom. Srečanje je 
pred časom potekalo v Rivieri in o 
njem ni nič vedel niti Mandrač, pa 
tudi nekatera slovenska društva. 
Ker je bil slučajno na seji, se je med 
poročevalci tako nepričakovano 
znašel Danilo Markočič, vodja 
županovega kabineta. Pojasnil je, 
da so prisotne klicali po nekem 
seznamu, na katerem je okoli 80 
naslovnikov. Zakaj ne njem ni tistih 
ki bi morali biti, pa jih nekako ni 
bilo, nismo uspeli zvedeti.

Tekst in foto: Darjan Gorela

Tokrat so bili gledalci prikrajšani 
za svojo priljubljeno četrtkovo 
nadaljevanko, saj SponkaTV seje 
Občinskega sveta ni prenašala v 
živo. Na programu je bila kasneje 
in z njo tudi nekatere bravure 
zdolgočasenega novinarja tega 
lista, ki so ga snemalci očitno vzeli 
na piko. Maščevanje sledi na eni od 
naslednjih sej. Če jo bodo sponkovci 
sploh še prenašali...

Izjava tedna:» Gospa Pečanova, moj 
oče je bil komunist in partizan, še 
preden ste se vi rodili. « je mimogrede 
izjavil svetnik IJN dr.Vitezica, 
medtem ko je razlagal nekaj v zvezi 
s Papiloma virusom.

Lucio Gobbo (SD): V prejšnjem 
mandatu pododbori niso delovali.
Aleksander Krebelj (IJN): M orda 
pa vanje niste imenovali pravih 
ljudi...

Poročilo o tem, kako Izolani kurimo 
energijo in kako bi jo lahko drugače 
in bolj poceni je namesto direktorja 
občinske uprave Janeza Nučiča prebrala 
Ana Jamnik. In to je naredila tako hitro, 
kot da z energijo že sedaj varčuje...
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dr. Tomislav Klokočovnik:
Ne potrebujem reklame zase
Lahko da bo novoizvoljeni izolski župan dober, lahko da bo slab, na vsak način pa bo 
drugačen. Če ne drugače pa zato, ker si ne želi publicitete na vsakem koraku in tako tudi 
novinarji nismo izvedeli za njegove obiske v nekaterih izolskih podjetjih in ustanovah. Tudi 
pogovor za Mandrač smo dogovarjali precej časa, zato pa je zdaj nekoliko daljši kot običajno.

Kot župan je že vodil dve izredni in tri 
redne seje občinskega sveta in zato 
nas je najprej zanimalo, če se, kljub 
temu da vsi postopki v zvezi z volitvami 
še niso končani, že počuti kot izolski 
župan.

- Zdaj že imam ta občutek, a ne 
smete pozabiti, da je takšno stanje 
šele slab mesec dni. Pred tem sem 
bil bolj nekakšen v.d. župana in se 
nisem mogel kar tako vživeti v to 
funkcijo. Zdaj, po mesecu dni re
sničnega županovanja pa se mi zdi, 
kot da sem od nekdaj župan, čeprav 
veliko stvari zdaj šele spoznavam in 
se pravzaprav nenehno učim.
- Tudi kadrovanja ...
- Nekatere kadrovske spremembe so 
nujne, če želiš dobro delati, posebej 
v našem primeru, kjer je občinska 
uprava dobesedno prepojena s prej
šnjo vladajočo opcijo in posebej žu
panjo. Vendar se pri kadrovanju ne 
ravnamo zgolj po nenakšnih stran
karskih principih. Mene ne moti če 
je kdo član te ali one stranke, le da 
dobro opravlja svoje delo. Prepro
sto rečeno: ne sovražim nikogar, iz
biram pa sodelavce s katerimi lahko 
delam in jim lahko zaupam.
- Z vsemi očitno ne bo šlo ...
- Osebno nimam nič proti nikomur, 
jasno pa je, da je težko delati 
s tistimi, ki jih je postavila in 
ohranjala bivša oblast, ker so ji bili 
najbolj zvesti in so bili pred, med in 
še po volitvah skorajda v volilnem 
štabu protikandidatke. Njim težko 
verjamem in seveda bi jim še težje 
zaupal. Zato so nekateri že odšli, 
nekateri pa še bodo. Upam, da 
tako, da bodo lahko mirnega obraza 
stopili pred Izolane, saj si res ne 
želim pranja umazanega perila pred 
izolsko javnostjo. Vsak od njih ve, 
kako je prišel na to mesto in se mora 
zavedati, da je s spremembo oblasti 
njegovo delovno mesto oziroma 
funkcija pač na „prepihu“.

Tudi jaz sem tukaj za določen čas 
in se tega zavedam. Zato doslej še 
nisem sedel na županski stol na 
koncu pisarne, da na ta način tudi 
simbolično povem, da sem nisem 
prišel zaradi županskega stola am
pak zato, da pokažem, kaj bi rad 
naredil v tej naši Izoli. Če bom za
res uspešen bom vztrajal tukaj, če 
pa ne bom uspešen se bom vrnil k 
opravljanju dela, ki ga najbolj ob
vladam, to je delo srčnega kirurga.
- Zdaj verjetno že veste, ali se da 
združevati obe deli?
- V vsem tem času sem normalno 
delal v kliničnem centru in na ob
čini, ob tem, da nisem nič zmanjšal 
števila operacij. Danes, naprimer, 
sem bil najprej pet ali šest ur na ob
čini, nato sem šel v izolsko bolnico 
na dve operaciji in se zdaj vrnil za ta 
pogovor, potem me čaka sestanek 
z nekaterimi svetniškimi klubi in 
tako, dobesedno do noči. Vsak dan 
je tako, ob tem, da je županovanje 
vse prej kot lahko delo, še posebej 
zame, saj moram opraviti še vrsto 
neprijetnih kadrovskih nalog, hkra
ti pa Izolani že zahtevajo rezultate 
našega dela, čeprav sem zares „v 
funkciji" šele mesec dni.

Garažna hiša in privezi
- Obljubljati je lažje kot obljubo 
držati ...
- Obljubil sem samo tisto, kar res 
želim narediti. Če sem obljubil ga
ražno hišo, jo bomo pač naredili, 
saj jo res rabimo. Predvideli smo 
jo za stavbo pošte, ker pa nima
mo denarja zanjo, bomo gradnjo 
pač prepustili bodočemu koncesio
narju. Takšna je vsaj ideja, saj na
tančnih izračunov, niti letošnjega 
proračuna, še nimamo sprejetega. 
Razmišljamo, da bi del teh parkirišč 
namenili občanom po ..komunalni 
ceni", tako da bi jo res uporabljali. 
Upam tudi, da bomo že letos zače
li z gradnjo komunalnih privezov.

Dvakrat sem se že sestal z direktor
jem marine in dogovorili smo se, da 
zakopljemo bojne sekire in norma
liziramo odnose. On je obljubil, da 
bo umaknil vse svoje tožbe proti 
občini, mi pa bomo pristopili k re
alizaciji projekta, tako kot je bilo 
v začetku predvideno. On naj pač 
dokonča kar mora dokončati in naj 
to trži, Izolani pa bodo dobili cenej
še priveze, kar že vseskozi zahteva
jo. Glede Argoline mi je pravzaprav 
vseeno, kdo bo zdaj to kupil, po
membno je, da v tem pasu ne dovo
limo gradnje stanovanj ampak je 
to območje za turizem, morda tudi 
višje ravni, tako da bi, skupaj s Si
monovim zalivom, ki prav tako dvi
ga raven ponudbe, dobili res kvali
tetno urejeno turistično območje. 
Videli bomo, kaj bo dal natečaj za 
svetilnik, najverjetneje pa ga bomo 
letos le uredili, da bo prijaznejši in 
varnejši za kopalce, in to brez ene
ga samega kubika betona. To je naj
lepši zeleni del mesta in ne smemo 
ga zapraviti.
- Pomembno vlogo pri marini in 
pri svetilniku je imela Komunala. 
Z direktorjem Marinom Domjom 
ste se sporazumno razšli, zdaj 
jo za mesec dni vodi nekdanji 
direktor Alojz Zorko...
- Res je. To smo preprosto morali 
narediti. Pri delu Komunale smo 
namreč odkrili toliko napak, da ne 
rečem nepravilnosti, da smo se z 
direktorjem dogovorili za spora
zumno prekinitev pogodbe. Alojz 
Zorko je za mesec dni prevzel to 
delo in jaz mu zaupam, tako kot 
zaupam tudi drugim sodelavcem. 
Od vseh sem zahteval v prvi vrsti 
poštenost v delu in odnosih. Po
pravnih izpitov za poštenje ne bo. 
Tudi sam se ravnam tako in nikoli 
mi niti na pamet ni padlo, da bi vzel 
denar za svoje zdravniško delo. Pa 
sem bil brez denarja in sem gradil 
hišo, tako da sem zakreditiran do 
svojega 64-tega leta, vendar sem za 
poštenost in to pričakujem od sode
lavcev. Seveda Izola ne bo imuna na 
različne poskuse investitorjev, da bi 
kaj zaslužili na nas, vendar upam, 
da bomo vsi skupaj dovolj dosledni 
in pošteni.

Kulturni dom ob morju
Gradbinci bodo zagotovo 

zahtevali največ...
- Zagotovo, saj oni tako funkcioniraj o. 
To je njihov način dela, ampak mi, 
navadni občani, pa ne razmišljamo 
in ne delamo na tak način. Jaz živim

E od svoje plače in večina občanov 
J prav tako. Gradbinci pa imajo 
S drugačno logiko, logiko kapitala. 
y Ampak, glede gradnje stanovanj v 
£ Argolini se bodo opekli, tako kot

se mi zdi, da gradnja stanovanjskih 
blokov na Šaredu ni smiselna, ker 
bo na ta način podeželje postalo 
predmestje, to pa ni naš namen. Če 
bo, potem naj bo tam individualna 
gradnja in če ima kdo milijon Burov 
naj kupi parcelo in naj gradi. Seveda 
po sprejetem zazidalnem načrtu.
- Imate še kakšne »gradbene 
zamisli"?
- Subvencionirali bomo obnavljanje 
fasad v starem mestu, saj to je 
ogledalo našega mesta. Ampak, 
največji in napomembnejši objekt 
pa bo gotovo kulturni dom. Osebno 
sem najbolj zagret za varianto 
kulturnega doma na Lonki oziroma 
trgu Pri vratih. Tam bi lahko 
uredili dve ali trinivojsko vkopano 
parkirišče, saj danes tehnika to 
omogoča, nad parkiriščem pa bi 
bile večnamenske dvorane, od 
gledaliških do plesnih, tam bi 
lahko bila knjižnica, kino ali še kaj 
drugega. To bi moral postati tudi 
osrednji protokolarni prostor za 
našo občino. Kolikor vem idejni 
projekti že obstajajo, saj so to risali 
tudi na urbanističnih delavnicagh 
pred leti.
- Je vprašanje trase hitre ceste 
sploh še odprto?
- Nekajkrat sem se sestal s Civilno 
iniciativo in moram reči, da nisem 
povsem prepričan v nobeno od 
variant. Šel sem tudi na teren in si 
ogledal dolino in možne trase hitre 
ceste in še vedno nisem prepičan 
v to, kdo ima prav. Globalno pa 
se odpira vprašanje, ali ne bi s 
premikom ceste na Rudo za vedno 
izgubili lepo obalno območje, ki ga 
je že zdaj treba sanirati, v bodoče 
pa bi bilo lahko v ponos mestu. 
Upam, da se bom v kratkem srečal 
z ministrom in morda bom izvedel 
kaj več, predvsem o tem, koliko 
lahko odstopamo od sprejete trase, 
saj bi, po mojem laičnem mnenju, 
lahko našli tudi boljše rešitve. 
Zagotovo pa nisem za to, da se dela 
pri gradnji ustavijo.
- Ko smo pri cestah. Kaj bo z 
ležečimi policaji?
- Nekaj jih bomo gotovo odstranili, 
ampak ne po mojih idejah. Komisija 
naj pregleda in predlaga katere 
bi zamenenjali s prijaznejšimi in 
predvsem bolje označenimi. To 
bomo počeli spomladi in takrat bomo 
morda pretlakovali tudi sprehajalno 
pot ob sončnem nabrežju, saj je v 
resnici nedokončana, razen tega 
bodo tam novi komunalni privezi in 
je prav tako.

(nadaljevanje na naslednji strani)
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POVOLILNOSTI

Upravno sodišče dokončno 
zavrnilo pritožbe Pečanove
Upravno sodišče v Novi Gorici je zavrnilo pritožbo županske kandidatke Brede 
Pečan zoper sklep občinskega sveta Občine Izola, zavrglo pa je tudi njeno pritož
bo zoper ugotovitveni sklep o izvolitvi župana.
Sodišče je s tem zavrnilo pritožbo zo
per poročilo občinske volilne komisije 
o izidu drugega kroga volitev. Volilna 
komisija je namreč na podlagi skle
pa sodišča spremenila svoje prvotno 
mnenje o potrditvi Pečanove kot zma
govalke občinskih volitev in za župana 
proglasila Tomislava Klokočovnika z 
liste Izola je naša.

(nadaljevanje s prejšnje strani)

- Mladinski center tone v pozabo.
- Ne, nihče, niti jaz, ni odpisal 
mladinskega centra. Vendar pa 
mislim, da mora biti dovolj velik, z 
dovolj velikim parkiriščem in dovolj 
nemoteč. Tam, v parku Arrigoni, mu 
ni mesto. Tam je prostor za turizem, 
mladinski center pa mora imeti tudi 
prostor za igrišča in podobno.
- Za razliko od ljubljanskega 
župana ste vi rekli, da morajo 
društva dobiti še več denarja.
- Če ni društev in njihovega dela 
bo obstalo pol našega vsakdanjega 
življenja, prispevek številnih 
amaterjev pa je neprecenljiv. Razen 
tega se moramo zavedati, da je 
treba jemati denar od bogatih, ne 
od revežev. Kapital je treba znati 
pripeljati v občino, ne pa zgolj 
varčevati pri sebi irr svojih.
- Podpisali ste pismo podpore 
kandidaturi Kopra za mesto kulture.
- Nisem čisto prepričan, da jim 
bo uspelo, vendar pa je že sama 
odločitev, da kandidirajo, vredna 
občudovanja, zato si želim, da bi 
jim uspelo. Dejstvo je, da je kultura 
izredno pomembna za razvoj nekega 
kraja. Tista notranja kultura je 
nujna, tudi tista, ki se manifestira 
navzven, je nujno potrebna. Zato 
tudi razmišljamo, da bi v parku Pietra 
Coppa postavili klasični pavilion, kjer 
bi lahko nastopali glasbeniki ali bile 
kakšne predstave.

Bolnico je treba ohraniti
- Vse pogosteje operirate v Izoli.
- Res, vendar ne moremo govoriti o 
srčni kirurgiji. Se pa pripravljamo 
na odprtje takega oddelka. Najprej 
moramo spremeniti statut bolnice, 
potem moramo dobiti soglasje 
Zdravstvenega sveta. Imam pa že 
neuradno soglasje ministra, dogovarjal 
sem se z vodstvom izolske bolnice in 
vodstvom kliničnega centra. Oboji se 
strinjajo s tem, naredili smo plan, 
podpisali pismo o nameri, naredili 
rokovnik in septembra meseca naj 
bi prišel na delo v Izolo. Pogoji so 
dobri, jaz že imam opremo, ki sem jo 
zbral takrat, ko sem še kandidiral za 
prostore, ki jih imajo zdaj drugi, tako 
da bomo lahko kvalitetno delali, tudi 
na urgenci.

Sodišče je ugotovilo, da je občinski 
svet ravnal zakonito in pravilno, ko 
je potrdil poročilo Občinske volilne 
komisije. Po navedbah sodišča je 
OVK ugotovila nesporno dejstvo, 
da žigov na ovojnicah ni, kar je bila 
podlaga za ugotovitev izida glaso
vanja.

To, kar zdaj deluje v Izoli pač ni 
urgenca, saj obratujejo sporadično, 
takrat, ko so bolniki. Ce pa tebi poči 
srce zaradi nesreče te bodo morali 
pripeljati v Ljubljano na klinični 
center. Upam, da od septembra 
naprej to ne bo potrebno. Hkrati 
upam, da bodo v izolsko bolnico 
prišli še nekateri specialisti iz 
kliničnega centra, ki jih zdaj 
pogrešajo, posebej na urologiji ali 
nevrologiji.
- Vam ideja o selitvi bolnice in prodaji 
objekta na hribu, ni blizu?
- Mislim, da bi to bila katastrofa. Če 
bi to sprivatizirali, bi bila katastrofa. 
Seveda so nekatere službe oziroma 
usluge, ki jih lahko damo v 
koncesijo, vendar ne na škodo 
javnega zdravstva. Stara mama 
nima denarja, da bi plačala 12 tisoč 
eurov za operacijo na srcu. Pa ne le 
ona. Velika večina ljudi nima tega 
denarja.
- Ali bo tudi novi župan v izolsko 
občinsko upravo pripeljal 
predvsem ljudi od drugod?
- Zavedam se, da je prav, da bi v 
občini bili zaposleni predvsem 
ljudje, ki tam živijo, saj so lahko 
bolj učinkoviti. Vendar pa je treba 
znati doma poiskati prave kadre, 
ne le po strankarski logiki ampak 
z dobro kadrovsko politiko brez 
političnih predznakov. Občinska 
uprava mora delovati tdi takrat, ko 
občina, naprimer, nima župana. 
Sodelovanje s Koprom je potrebno, 
vendar tam, kjer smo lahko 
partnerji, drugače pa smo vendarle 
samostojna občina Izola.
- Volilni plakati grobe vsebine pa 
so vseeno prišli od drugod ...
- Jaz nisem te vrste človek in to ni 
moj način dela. Zato sem se javno 
distanciral od njihove vsebine. 
Hkrati pa si želim, da me ljudje 
opozorijo, ko delam napake, saj jih 
dela vsak. Pričakujem, da me bo 
javnost ali posamezniki opozarjali, 
ko bom ravnal napak. Hkrati pa 
seveda upam, da me ne bodo vsi 
po vrsti zalagali s svojimi problemi, 
saj enostavno vseh ne morem rešiti. 
Del tega bremena bodo morali 
prevzeti načelniki uradov in druge 
službe, seveda pa me ne skrbi, da bi 
imel zaradi tega premalo obiskov in 
neposrednih stikov z Izolani. (dm)

Kriminalisti so zasegli volilno 
dokumentacijo
Na sedežu občinske volilne komisije „
v Izoli so kriminalisti v ponedeljek Ustavno sodisce bo odločalo O 
zasegli volilne imenike prvega kroga .-Volilnih zakonih
lokalnih volitev. Policisti preiskujejo 
sum kaznivega dejanja zlorabe 
osebnih podatkov iz volilnega 
imenika, ki naj bi ga zagrešil 
neznani storilec v korist nekdanje 
županje Pečanove. Ovadbo je med 
izolskimi povolilnimi zapleti vložila 
stranka Izola je naša. Preiskava naj 
bi bila povezana z dogajanjem 
pred drugim krogom volitev, 
ko naj bi županska kandidatka 
SD Breda Pečan pošiljala vabila 
volivcem na podlagi njihovih 
podatkov iz volilnega imenika, 
naj se udeležijo glasovanja. Takrat 
je kar nekaj volivcev presenečeno 
ugotavljalo, da so vabila na volišče 
prejeli le tisti družinski člani, ki v

Ker pritožba na zadnji sklep 
upravnega sodišča v Novi Gorici 
ni mogoča, izolski županji kot 
poslednje ‘železo v ognju’ ostaja 
pobuda na ustavnem sodišču, 
ki jo je vložila po zapletih z 
ugotavljanjem izida drugega kroga 
lanskih županskih volitev v Izoli. 
Nekdanja županja Breda Pečan 
je ob sodbi Upravnega sodišča 
sporočila, da se s sodbo nikakor ne 
strinja, saj so z njo ponovno kršene 
človekove pravice, poleg tega pa 
uvaja neke nove sodne prakse, ki 
nimajo osnove v nobeni zakonodaji. 
Po njenih besedah bodo sodbo 
predložili v presojo ustavnemu 
sodišču in mu predlagali, da jo

prvem krogu niso volili oziroma razveljavi. Breda Pečan na ustavnem 
tisti družinski člani, ki jih ni v sodišču spodbija zakon'o lokalnih
telefonskem imeniku, v volilnem 
štabu SD pa so zatrjevali, da so 
pri pošiljanju vabil uporabljali 
telefonski imenik. Sum je vzbudila 
tudi izjava kandidatke, da bodo na 
drugi krog volitev povabili tiste, ki 
v prvem krogu niso uveljavili svoje 
volilne pravice. Kriminalisti so s 
preiskavo začeli že med prvim in 
drugim krogom volitev, nadaljevali 
so takoj po drugem krogu in očitno 
ta preiskava še traja. Tako kot tista 
v zvezi z molotovko v Plenčičevi 
ulici. Kriminalisti so menda 
zaslišali tudi nekaj Izolanov iz 
vrst Ribarov, tri so menda tudi 
pridržali, na ulici pa je slišati, da 
je molotovka priletela iz avtomobila 
piranske registracije in da obstajajo 
očividci omenjenega dogodka._____

volitvah ter zakon o volitvah v 
državni zbor. Do prve pobude se 
je že opredeli tudi parlamentarni 
odbor za lokalno samoupravo, ki 
se je že opredelil do Pečanjine prve 
pobude in ocenil, da ni utemeljena. 
Podobno mnenje je pričakovati tudi 
na seji odbora za notranjo politiko, 
saj parlamentarna zakonodajno
pravna služba (ZPS) meni, da 
tudi izpodbijane določbe zakona 
o volitvah v DZ niso v neskladju z 
ustavo. Pečanova sicer zakonu očita 
nejasnost in spodbija določbo o 
glasovanju po pošti. Zakon namreč 
ne določa načina, s katerim se 
ugotavlja dan glasovanja po pošti. 
Parlamentarna ZPS po drugi strani 
meni, da se dan glasovanja po pošti 
ugotavlja po poštnem žigu, (ur)
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Svetilnik očitno ne 
more brez politike
Nova komisija za pregled prispelih rešitev na natečaj za urejanje 
svetilnika, ki jo imenoval novi izolski župan je res nekoliko bolj 
strokovna od prejšnje, a brez političnega kupčkanja tudi tokrat ni šlo.
Čeprav so vedno doslej bili občani tisti, 
ki so poskrbeli, da je območje svetilni
ka ohranilo svojo visoko stopnjo nedo
takljivosti, tudi tokrat niso imeli sreče, 
da bi politiki vzeli del odločanja o tem, 
kako urediti to občutljivo območje.

Novoizvoljena občinska oblast je si
cer povzela pripombe javnosti, da je 
bila sestava natečajne komisije pre
več strankarska, vendar ni razumela 
bistva pripomb in tako je nekatere 
stare člane pač zamenjala z novimi, 
ki pa jih je spet izbrala sama.
V resnici se niti ne ve natančno, kdo 
jih je izbral, zagotovo pa je takšen 
sklep podpisal župan, zato bo tudi 
župan moral pojasniti, kje je bila 
izoblikovana nova sestava natečaj
ne komisije.

V njej so se, seveda, zamenjali le 
“izolski” člani, saj članov Zborni
ce niso mogli več zamenjati. Tako 
je donedavnega direktorja občinske 
uprave, Janeza Nučiča, zamenjal Dar
ko Grad, Marina Domia je zamenjal 
Aleksander Frantar, Alekseja Skoka 
pa Mladen Baša iz Civilne iniciative. 
Nekdanjo predsednico KS, Nadjo Pie
go, je zamenjala nova predsednica, 
Tinkara Kirn, Jana Gojanovič Purger 
in skrbnica natečaja, Kristina Zelič, 
pa ostajata.
Ob upoštevanju vseh zakonitih ro
kov bodo ocenjevanje dokončali 
sredi marca in elaborate predstavili 
javnosti v začetku aprila. Takrat se 
bo tudi pokazalo ali je politika to
krat le prepričala javnost ali se bo 
vse vrnilo na začetek, (ur)

Kako prihraniti 83,46 Eur
Ob začetku leta so na Policijski postaji Izola opravili prikrito opazovanje 
in štetje uporabe varnostnega pasu in ugotovili, da so bili udeleženci na 
cestah izven naselja v večini pripeti z varnostnim pasom, slabo sliko pa je 
pokazalo štetje na mestnih ulicah, kjer okrog polovica voznikov in potnikov 
na prednjih sedežih ni bilo pripetih, še slabša je bila slika potnikov na 
zadnjih sedežih, ki večinoma niso bili pripeti.
Policisti PP Izola smo v soboto opravljali preventivno aktivnost 
poimenovano PRIJAZNA GESTA. Z navedeno aktivnostjo smo na 
mestnih ulicah v naselju Izola opozarjali voznike in potnike na 
neuporabo varnostnega pasu in sicer tako, da so policisti nadzirali 
promet in udeležence v prometu s primerno kretnjo roke opozorili, da 
niso pripeti. Pri tem smo opazili, da je večina voznikov tako opozorilo 
upoštevala, saj so takoj pričeli iskati varnostni pas.
V tem tednu pa policisti nismo več tako »prijazni«. Globa, ki lahko doleti 
nepripetega udeleženca v vozilu, znaša 83,46 evrov. Pri tem pa želimo 
opozoriti, da iz tega niso izvzeti niti potniki na zadnjih sedežih.

Policisti PP Izola

PTTs NOT DEAD

Odgovori in vprašanja Vinku 
Gregoriču, predsedniku KS Livade
Trditev predsednika KS Livade Vinka 
Gregoriča, (v štev. 695 Mandrača z dne 
15. 2. 2007 ) v intrevjuju o delovanju 
KS Livade v zvezi z vprašanjem glede 
hitre ceste Koper - Izola, da »so dela
li po predpisih« , je za lase privlečena. 
Imenovani ni odgovoril na konkretno 
postavljeno vprašanje, ki se je glasilo:
» menite, da ste za obveščenost kraja
nov naredili dovolj? «
Civilna iniciativa ga javno poziva, da 
svoje trditve podkrepi z dokazi in da 
poimensko navede s katerimi ljudmi, 
ki bodo ob svoje hiše, se je KS LIVA
DE uspela dogovoriti, znotraj rokov? 
Kje so oškodovancem ponujene nado
mestne lokacije? Sprašujemo se tudi ali 
je predsednik sploh točno seznanjen 
katere objekte je potrebno rušiti? Če bi 
bilo temu tako, oškodovanci ne bi pro
sili za pomoč tudi Civilno iniciativo in 
če bi temu res bilo tako, ne bi bil spro
žen na Upravni enoti Izola razlastitveni 
postopek za zaščiteno kmetijo Valterja 
Božiča.
Če bi se pristojni na KS LIVADE resnič
no uspeli dogovoriti s krajani, bi ne bilo 
januarja leta 2004 zbranih 65 podpisov 
tamkajšnjih prebivalcev in uporabnikov 
zemljišč, ki so se podpisali proti predvi
deni trasi ter zahtevali, da Občina Izola 
organizira sestanek z DARSOM. Občina 
tega seveda ni organizirala. Kaj se je 
dogajalo na KS LIVADE ? Kdo še, razen 
njenega predsednika ve, da je bilo vse 
rešeno? Na KS niso bile predstavljene 
in obrazložene variantne rešitve, če pa 
so bile, prosimo, da predsednik KS LI
VADE to dokaže in pojasni izbor trase. 
Preveč je bilo o nepravilnega in nepre
glednega dela v zadevi hitre cesta Ko- 
per-Izola, da bi se sedaj vsa krivda pre
valila na Civilno iniciativo, ki po mnenju 
predsednika » dela robleme«. Prizadeti 
občani še sedaj ne vedo, kdo od lokalne 
skupnosti je zadolžen, da spremlja vse 
pričete postopke? Ali bodo res morali za 
vsak problem v Ljubljano?

Za Civilno inicativo - gibanje za Izolo 
Viktorija Carli

z \
Mrzle noge?
- posebna krema ali kopel za mrzle noge: poživlja in ogreje stopala 

in noge ter prepreči izsušitev kože

Suha, razpokana, izsušena koža nog?
- velik izbor krem in kopeli iz naravnih sestavin, dermatološko 

testiranih, ki vlažijo in vračajo prožnost vaši koži Kdo bo počistil za volitvami
Več mesecev je preteklo od volitev,po 
Izoli pa so še vedno vidni ostanki propa
gandnih plakatov, ki so jih na nezakonit 
način nalepili »jurišniki« enega od kan
didatov oziroma njegove stranke. Kdo 
bo sedaj to odstranil. Morda Komunala 
na račun davkoplačevalcev? Borimo se 
za pravni red v državi, v občini pa noče
mo videti nepravilnosti!

Horvat Anton

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

_________Izdelki za zdravo življenje__________
i Kristanov trg 1 ■ tržnica »Tel.: 64-040-64

Sožalje
Nenadoma nas je zapustil naš dolgoletni 
član in prijatelj, Zmago Černelič.
Vsem njegovim družinskim članom, so
rodnikom, prijateljem in znancem izreka
mo ob tej težki izgubi, iskreno sožalje.

članice in člani OO SDS Izola

Lonka kot italijanski stadioni
Če je enojezična tabla ki oznanja 
gradnjo čistilne naprave (postavljena 
je nasproti stadiona) razburila 
občinskega svetnika Silvana Saua, bi 
se lahko kdo spotaknil ob napise, ki 
voznike pozdravljajo ob vstopu na 
parkirišče Lonka (Pri vratih, kot bi nas 
popravil prej imenovani svetnik). Na 
mestu, kjer je treba položiti kartico 
imetnikov mesečnih dovolilnic 
piše »abbonati«. Morda si bo kdo 
mislil, da imajo na Lonko vstop le 
»abbonati«, kot je to zadnje čase v 
modi na italijanskih stadionih...

Fontana kmalu končana
Fontana „pri ribicah" na Velikem trgu 
bo kmalu končana. Glede na to, da so 
njej v čast posekali par lepih starih 
ceder, predlagamo zgodovinsko 
spravo: Fontana bi se lahko
poimenovala »Fontana di Drevi".

Vzpenjača na Belvedere?
V Ljubljani so ravnokar pognali 
vzpenjačo na ljubljanski Grad. 
Izolani imamo Grada le v 
občinskem svetu, imamo pa 
vzpetino, ki se ji reče Belvedere. 
Slišati je, da namerava nova oblast, 
da bi nadaljevala ideje prejšnje 
oblasti, tam speljati super moderno 
vzpenjačo, ki bo povezala hotel in 
plažo. Ker je ljubljansko vzpenjačo 
gradil zavod, ki se sicer ukvarja z 
organizacijo festivalov, bi kaj lahko 
Občinarji milijonski projekt zaupali 
festivalu Mediteran...

Ex Libris
Vrata je zaprl je še en poslovni 
prostor v starem mestu. Knjigarna 
Libris, ki je po zaprtju Graffila 
obljubljala preporod knjigarništva 
v Izoli, po slabih dveh letih zapira 
vrata. Očitno se računica ni izšla in 
Izolani smo spet ostali brez prave 
knjigarne. Kot bi dejali v eni tv 
oddaji: Knjiga mene briga! (d.g)
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Pri nas doma

Odšel je iz Amerike pa je 
prišla Amerika za njim
Svet je poln posebnežev in ljudje radi porečemo, da smo si zelo različni, hkrati 
pa bi vsi bili radi enaki in tako tisti, ki jim ni do enakosti, nenadoma postanejo 
drugačni. Napis na balkonu ene od izolskih hiš je dokaz za omenjeno trditev.
Brez dvoma je eden “drugačnežev” 
tudi Rick Harsch. Rick je Izolan, 
uradno sicer le nekaj let, a z dušo od 
vedno. Rodil se je v okolici Chicaga, 
v Združenih Državah Namišljene 
Demokracije, poročen je z Indijko in je 
pisatelj. In kaj za boga počne v našem 
obmorskem mestecu? Dejansko je 
zbežal iz Amerike. Zaradi prepričanja 
in ideoloških konfliktov, ki so v deželi 
sanj in neizpolnjenih obljub vedno 
pogostejši. Leta 2001 je končno našel 
kraj, ki ga je tako vneto iskal dalj časa. 
To je bila slovenska obala, natančneje 
Lucija. Po nekaj letih pa je svoje gnezdo 
premesti v Izolo.

Kaj pa je tako posebnega na Ricku, 
da je vreden teh nekaj prebranih 
besed? Za začetek, transparent, 
ki je postavil na balkon, in ki 
ponosno kriči na ulico: „To ni Nato 
območje". Kaj je razlog za to pa 
mi je razložil v več kot dvournem 
klepetu ob pogledu na Izolsko 
Marino in kozarčku ali dvema 
posebnega Rickovega zvarka.
- Sem Rick Harsch, Pisatelj rojen 
v Čikagu, ki si trenutno služi kruh 
na raznih primorskih univerzah. V 
Slovenijo sem prišel pred kakšnimi 
petimi leti in takoj mi j e postala všeč. 
Všeč mi je bilo to, da je nekakšna 
mešanica zahoda in vzhoda. Seveda 
sem bil navdušen tudi nad njeno 
osamosvojitvijo in nevtralnostjo. Ta 
pa, ko je znano, ni trajala predolgo. 
Malo za mojim prihodom se je 
namreč izvajal referendum o vstopu 
v Nato in v Evropsko Unijo. In se ve 
kako je končalo. A nisem mogel biti 
jezen. Kljub rezultatu sem še vedno 
bil prepričan, da je kraj pravi in da 
so ljudje v redu.

Nato in EU nimata zveze
Težava je bila le to, da je bil 
referendum tako politično in 
medijsko zmanipuliran, da so ljudje 
preprosto podlegli tej psihologiji. 
Kaj pa imata veze Nato in EU? Nič. 
A takratna vlada je to predstavila 
v paketu, in razložila povezavo: 
Nato plus EU je dobro, varno itd,

glasovanje proti pa bi pomenilo 
nevarnost za Slovenijo in njene 
prebivalce. Glede na to, kako je 
bilo vse to izpeljano, je že dovolj 
spodbujajoče to, da je določen 
procent glasoval proti Nato.
- In tako lahko mirno preidemo na 
povod tega klepeta. Transparent.
- Ta transparent sem imel v mislih 
kar nekaj časa. Ko se preseliš v novo 
državo, ne moreš biti takoj na začetku 
glasen. Pač, nisi še tu doma in ne 
poznaš zgodovine, mentalitete in teh 
zadev. Počasi pa se privadiš in zato 
je tu ta moj napis. Hotel bi povedati 
le to, da jaz sem proti Natu. Najprej 
sem hotel napisati o tem članek, a 
članki gredo hitro v pozabo.
Ta transparent pa visi in kdor ga 
hoče videti, ga vidi. Upam seveda, 
da ne bom užalil nikogar s tem 
mojim dejanjem, a bilo bi mi v čast, 
če bi s časom opazil še kak podoben 
napis na kakšni drugi hiši. Lahko bi 
bil to povod, da bi Izola lahko nekoč 
postala celotno ne-Nato območje. 
To so sanje, seveda. A prijetne.
- Je bilo kaj pripomb na to, za 
nekatere skoraj teroristično, 
za druge pa anti-teroristično 
dejanje?
- Na srečo mi nihče od sosedov ni še 
nič očital. So odlični ljudje in ne bi rad 
imel težav z njimi. Sem pa na ulici že 
opazil ljudi, ki se o tem pogovarjajo. 
Marsikomu ni bilo niti jasno, za kaj 
se gre. Niso razumeli sporočila. Je pa 
lepo padlo v obdobje, ko Slovenija 
pošilja okoli po svetu svojo vojsko. 
Jaz sem Ameriko že doživel, in 
sem zbežal od tam. Ne bi je rad še 
enkrat. Zadnjič sem imel priložnost 
telefonskega pogovora z nekim 
ameriškim vojaškim uslužbencem, 
ki se potika po Sloveniji in ljudem 
drži razne govore o tem, kako je

Amerika super in vojna 
pravična. Ko sem ga vprašal, 
kako ljudje na to reagirajo, 
se je samo zasmejal in rekel, 
češ, jaz jim dam, oni pa 
vzamejo. Zelo ponižujoče. 
To je tisto, kar ne maram.

Če je Rick Izolan, je njegova 
soproga Sasi, ki jo zelo 
dobro poznajo v Zvezdicah, 
še toliko bolj. Izolana sta 
tudi Arjun in Bahrabi, da 
o psički Zoltani niti ne 
govorimo.

Fenomen Kramberger
- Ti si sicer pisatelj. Kako je biti 
pisatelj v državi, katere jezika ne 
govoriš?
- Sem pisatelj, a to ni moj vsakdanji 
kruh, na žalost. Trenutno sem tudi 
brez agenta, saj sva se končno pri 
moji zadnji knjigi, zaradi očitnega 
anti-amerikanizma oddaljila. Nisva 
se skregala, ker ni bilo te možnosti. 
Od takrat pišem, žal pa ne izdajam 
mnogo. Bom pa imel zato dvajsete
ga marca brenje mojega zadnjega 
še nedokončanega dela. Imenuje 
se Kramberger in njegova opica, 
in mi kar lepo uspeva. Ne bom pa 
še razkril kaj dosti skrivnosti o tem 
delu. Upam seveda, da bo to konč
no objavljeno, saj imam že dovolj 
teh neobjavljenih knjig. Mnoge od 
teh, ki ležijo doma so tudi boljše 
od tistih, ki so izšle, a tak je pač ta 
posel.

Edina možnost je, da nekateri od 
mojih prijateljev v ZDA postanejo 
dovolj znani in pomembni, da še 
mene malo naprej porinejo (smeh).
- Še stereotipno vprašanje. Vsak 
posameznik, ki pride v novi kraj, 
s sabo pripelje nekaj domačega, ki 
prispeva k obogatitvi nekega kul
turnega življenja. Žena je pripelja
la Indijo, ter njene barve, kulturo 
in kuhinjo. Si ti morda pripeljal 
ameriški volilni škandal?
- Ja, Sassi je s sabo pripeljala nekaj 
pozitivnega, zato moram jaz kom
penzirati. Američan od vedno živi 
v prepričanju, da njegov glas ne po
meni nič. Midva sva imela končno 
dokaz, da to ni tako. Naša dva gla
sova bi lahko dosti pomenila na teh 
volitvah. Pa se drugega kroga nisva 
udeležila. Tako je to. (Chupa)

Evrodebate v mladinskem 
hotelu “Stare Korte”
V okviru Zimske debatne šole in simulacije Evropskega parlamenta, 
ki ga Za in proti, zavod za kulturo dialoga organizira od 21. do 25. 
februarja v Mladinskem hotelu »Stare Korte« v Kortah nad Izolo, se bodo 
zgodili tudi pogovori s slovenskimi poslanci in poslankami Evropskega 
parlamenta.
Včeraj popoldne so jih obiskali: dr Lojze Peterle, dr Romana Jordan 
Cizelj in Jelko Kacin, jutri, v petek dopoldne, od 11.30 - 13.00 ure pa bo 
tam Ljudmila Novak, popoldne, od 17.30 - 19.00 ure pa dr Miha Brejc. 
Vsi pogovori so javni in zato organizatorji vabijo vse zainteresirane, naj 
se jim pridružijo.
Na Zimski debatni šoli sicer sodeluje 40 dijakov in dijakinj iz vse 
Slovenije, ki se bodo preko simulacije zasedanja Evropskega parlamenta 
seznanili tudi z organiziranostjo in delovanjem le tega, v simulaciji pa 
bodo razpravljali o štirih različnih resolucijah, povezanih z Romi. 
Dogodek je del projekta »Evropski parlament je prav tako pomemben 
kot slovenski parlament«, ki ga financira Evropski parlament. (PR)

Prijatelji Izole - spet na izlet
Klub prijateljev Izole organizira spomladanski IZLET 

v srednje-vzhodno Italijo
(Rimini, San Marino, Perugia, Assisi, Todi; Bologna)

12. -15. aprila 2007.

Informacije in prijave na 041 807 800.

Društvo upokojencev Izola in 
Društvo upokojencev Jagodje - Dobrava organizirata

tradicionalni ogled sejma 
vrtnarstva in hortikulture 

v Pordenonu.
Izlet bo 3. marca, odhod iz Izole ob 7.00 zjutraj. 
Prijave sprejemajo vsak ponedeljek od 9 -11 ure 

in vsako sredo od 15. do 17. ure
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Izolani marsikaj pogrešamo 
na dosegu roke
Staro mestno jedro je zanimiva zadeva. Vedno me je zanimalo, kdo je tem sta
rim istrskim hišnim konglomeratom določil formo in nekakšno kaotično ureje
nost. V izolskem primeru je to sploh zanimivo.
Na vrhu hribčka imamo cerkvico, okoli 
nje pa hiše, ki so nametane po nekakš
nem random vzorcu. Kako si drugače 
predstavljati načrt Smrekarjeve ulice, 
ki se prične na izolski tržnici, konča pa 
pri Velikem Trgu, vmes pa se ovinkasto 
vije kot kača preko gričev, popolnoma 
neozirajoč se na kakršnokoli arhitek
turno disciplino. Lahko bi rekli, da 
poteka skoraj vzporedno z večjo in zato 
..pomembnejšo" Gregorčičevo, a se 
proti koncu toliko oddalji od nje, da so 
vmes postavili še nekaj absurdno ra
zvejanih, ovinkastih in žal tudi temnih 
ulic. In to je tisti del Izole, ki ga pozna
mo le Izolani, in v katerega si turist ne 
upa brez spremstva (beri turističnega 
vodnika), spremstvo pa, kot je znano, 
se v te ulice redkokdaj spusti.

In prav v tej Smrekarjevi ulici sem 
obiskal zanimiv lepotno - zdravstve
ni salon. Katja je lastnica kozmetič
nega dela kombinacije, salona za 
zdravje in nego telesa Silhuette, ki 
se že skoraj desetletje spretno skri
va v tej ulici ter skrbi za izgled ter 
s tem tudi za zdravje marsikatere 
Izolanke, Njena mati Neda pa se je, 
po skoraj dveh desetletjih preselila 
iz številke 27 na sedanjo ter pope
strila ponudbo poslovnega prostora 
s svojim fri
zerskim sa
lonom Neda.
- Katja: Za
čela sem še 
zelo mlada, 
pred dese
timi leti in 
takrat odprla 
kozmetični 
salon.

Delavnica, kjer so 
usnjene torbe doma
Smrekarjeva ulica se čudno razpote
gne, bližje morju pa je ulica, ki se kar 
naenkrat razcepi v dve vzopredni, ki se 
po dobrih sto metrih spet prelijeta v 
pravokotni trg, bolj poznan kot Manzi- 
olijev trg. To sta seveda Ljubljanska in 
Koprska ulica. V Koprski, ki je, podol- 
gem in počez posejana s sedanjimi in 
predvsem bivšimi poslovnimi prostori 
lahko naletimo na Atelje Judit. V tem, 
z usnjem prežetem alteljeju, Emil in Ju
dita že skoraj četrt stoletja izdelujeta 
predvsem torbice.

Lokacija se je z leti spremenila, njun 
način dela pa vsekakor ne. Malo 
sem se pogovoril z obema, bolj zgo
vorna pa je bila vsekakor Judita.

Vaša proizvodnja je ena 
najstarejših v Izoli. Kdaj ste se 
sploh lotili te obrti?
- Pisalo se je leto 1983, torej je 
že kakih 24 let od takrat. Začeli 
pa smo bolj skromno, z izdelavo 
mošnjičkov. Z leti se je seveda vse 
skupaj nekoliko spremenilo. Vse, 
razen našega pogleda na delo. 
Tokom let smo namreč poskušali 
ugotoviti, kakšna ponudba bi nam 
najbolj ustrezala. Na srečo so nam 
stranke svetovale, da edini način 
preživetja v tem času je močno 
poudariti kvaliteto, in s tem tudi 
samo ceno izdelka. Tako zdaj 
proizvajamo unikatne usnjene 
torbice, ki vsekakor niso poceni, so

pa zares kvalitetne. To je tudi razlog, 
da imamo takšno povpraševanje.
- Vaše stranke so večinoma Izolani 
ali turisti?
- Večinoma so turisti, predvsem 
tujci. Ogromno povpraševanja 
imamo iz Nemčije in Avstrije. In 
moremo poudariti, da je marsikatera 
naša stranka končno tudi kupila 
stanovanje v Izoli. Ne vemo, če je 
to zaradi nas ali ne, toda vsekakor 
smo jim ostali v lepem spominu. 
Vsakokrat ko pridejo v Izolo se 
ustavijo na klepetu. Dosti damo na 
človeške odnose. V takem poslu so 
izrednega pomena.
- Kako pa vas tujci sploh najdejo?
- Vsaka naša torbica je unikat, in 
kot sem že povedala, je poudarek 
na kvaliteti proizvodnje. In če je 
stranka zadovoljna, se glas hitro 
širi. Trenutno imamo toliko naročil, 
da jih komaj dohajamo. In to je lepo 
poplačilo za najin trud.

Ker sem edini primeren poslovni 
prostor zasledila ravno v Smrekar
jevi ulici, sem bila prisiljena odpre
ti dejavnost ravno zraven Salona 
Venus, ki je bil prvi tovrsten v tem 
delu mesta. Na srečo so se oni ta
krat večinoma ukvarjali z nego te
lesa, jaz pa z nego obraza in si zato 
nismo prišli preveč navzkriž.
Neda: Jaz pa sem v Smrekarjevi 
imela frizerski salon kakšnih 18 
let, lani pa sem se zaradi previsoke 
najemnine preselila k hčeri. Zdaj si 
tako deliva isti poslovni prostot, kar 
pa je kar popestrilo ponudbo.
- Ali ni to nekoliko nenavadna lo
kacija za takšno dejavnost?
Katja: Res smo navajeni, da se koz
metični saloni odpirajo vsepovsod: 
v hotelih ali v velikih nakupovalnih 
centrih. A ko se ljudje odpravijo v 
tak salon, se pripravijo na uro, uro 
in pol popolne sprostitve. To pa je 
težko doseči v odprtih prostorih, 
kjer si vsem na očeh. Zato je tudi ta 
lokacija, v tem pustem delu mestne
ga jedra odlična.
- Kako bi se pa dalo to „pusto“ me
stno jedro razgibati
Katja: Kot sem že povedala, meni 
osebno to lahko tudi ustreza, toda 
res je naše mesto nekoliko zanemar
jeno. Imam dva otroka, in ko bi jima 
rada kupila oblačila, razen Soče, ni
mamo nič. Če ima sošolec rojstni 
dan je treba po darilo spet v Koper, 
saj razen DZS-ja nimamo nobene 
primerne trgovinice. Morda bi lah
ko naredili anketo med prebivalci 
starega mesta, kaj najbolj pogrešajo 
in jim priti nasproti, saj je praznih 
poslovnih prostorov v Ljubljanski 
in Koprski ulici več kot dovolj. Izoli 

| manjka nekakšen poslovni načrt.
S V starem mestnem jedru je never- 
I jetno veliko frizerskih salonov, dru

gega pa nič.

- Kako pa vidite razvoj izolskega 
starega mesta? Vaša dejavnost 
sloni predvsem na turistih, ki 
pa redko zahajajo v te notranje 
ulice.
- To je nekaj, kar bi morali rešiti na 
Občini. Zbrati bi morali skupino 
strokovnjakov in se tega vprašanja 
lotiti. Zamisel lokalov za en tolar 
je bila odlična, a zdi se nama, da 
se je njihov razvoj kar ustavil. Kot 
da ni imel nobeden idej ali pa volje 
to speljati na naslednji nivo. Ravno 
tako je razvetljava teh ulic slaba. 
Turist mora imeti razlog, da se 
napoti v ulico. Ko se bo to začelo 
dogajati, bodo pošteni obrtniki 
končno lahko lepo zadihali.
- Januarja so izolski vsakdan popestrile 
Izokartice. Vajini prvi vtisi?
- Priznava, da sva na začetku bila 
nekoliko skeptična. Toda zadeva

Neda: Nekaj bi morali narediti tudi 
z lokali za en tolar, saj je marsikate
ri večino časa prazen.
Treba je narediti red med njimi pa 
tudi znižati najemnino izolskim 
obrtnikom. Popestriti je treba po
nudbo, a pod temi pogoji je res 
težko delati. Živimo v času, ko ni 
več tako donosno biti mali obrtnik 
in konkurirati velikimi nakupoval
nim centrom.
- Kako bi lahko predstavile svojo 
dejavnost tisti Izolanom, ki je še 
ne poznajo?
Neda: Smo zanimiva kombinacija. 
Dejansko lahko poskrbimo za nego 
celotnega telesa, stranka pa se vrne 
domov popolnoma sproščena in z 
urejeno frizuro. Posebnost mojega 
frizerskega salona je, da delam ve
činoma po naročilu. Tako se lahko 
stranka odloči, da se najprej naroči 
pri hčeri, ter se ustrezno prepusti 
sprostitvi in zdravju, nato pa jaz po
skrbim za frizuro.
Katja: Vsakdo bi si moral kdaj pa 
kdaj privoščiti uro popolne sprosti
tve, ob tem pa še poskrbeti za zdra
vje. Salon je namenjen vsem, tako 
mladim kot starejšim.
- Kaj pa Izokartica? Kako ste to 
sprejeli vi in kako vaše stranke? 
Katja: Jaz sem zelo zadovoljna s 
pojavom teh Izokartic. Ljudje jih 
že pridno uporabljajo in gledam na 
njih, kot na nekakšno nagrado za 
stalne stranke. Teh 10% jaz ne ob
čutim toliko, so pa ljudje toliko bolj 
zadovoljni in to je lepo spoznanje. 
Neda: Kartice so lepa nagrada za 
Izolane. In prepričana sem, da jih 
bodo pridno uporabljali. Se je pa 
včasih zgodilo, da jim je bilo skoraj 
nerodno, ko naj bi jih uporabili. Pa 
ni razloga za to. Kar korajžno.

je lepo stekla in se nama zdijo 
zelo prijetna popestritev. Imela sva 
tudi že stranko, ki jo je uporabila, 
pa čeprav je med našimi rednimi 
strankami izredno malo Izolanov. 
Je pa lepo oditi na kavico v Caffè 
Alle Porte, kjer s to kartico lahko 
veselo pomahava, (a.m.)

^SHEEi —I s.BŽHEŠ * »gS-Ja £
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Odbojkarice z zmago v varnih vodah

Odbojkarice Hitachi Galeb group 
bodo tudi drugo leto prvoligašice..

POGLED S 
STRANI

piše: 

Žarko Kovačič

Nadaljevanje rokometnega prven
stva že kaže na nove teritorialne 
rokometne trende. Celjani so derbi 
v Hrpeljah izgubili in to zelo pre
pričljivo. Koprski Cimos je kljub 
pavziranju prevzel prvo mesto na 
lestvici, kar se ni še zgodilo v no
vejši zgodovini. Celjani se res iz
govarjajo na utrujenost , to pa gre 
vse v korist naših sosedov. Seveda 
je do konca še daleč, najpomemb
nejše šele prihaja. Prednost je res 
bolj psihološke narave, vendar zelo 
pomembna. Še bolj verjetno moti, 
rokometno Slovenijo, dejstvo, da v 
vseh treh rokometnih ligag vodijo 
primorske ekipe. Lep napredek Ko
pra, Nove Gorice in Sežane. Skriv
nosti seveda ni, več denarja več 
prvih mest. Toda, kako bo vse izgle- 
dalo malo kasneje? Ekipe premore
jo tudi mlajše selekcije, vendar pa 
prav domačih igralcev je bolj malo. 
Zato, tudi čudi obnašanje nekaterih 
klubov, ki zahtevajo totalno spro
stitev rokometnega trga. Gre seveda 
za tuje igralce v našem prvenstvu. 
Žal še nismo primerljivi z rokomet
no Evropo in tudi ta ukrep bo bolj 
škodil kot koristil.

ŠPORTNI VIKEND
FUTSAL - 2. liga zahod:
Naslednja tekma je 4. 3. 2007 
(Izola - Sevnica)

KOŠARKA - 3. liga moški:
Izola - Fenomeni 
(Livade, nedelja ob 18.00)

ODBOJKA - 1. liga ženske:
Galeb g. Hitachi - Šentvid 
(Livade, sobota ob 20.00)

Tenzor Mercator Ptuj - Izola 
45:19 (23:8)
PTUJ - Dvorana OŠ, gledalcev 80, 
sodnika Pirc, Pirc (oba Sežana). 
IZOLA - Škopelja, Kalan 2, Maršič 
3, Bizjak 2, Culina, Gatarič 1, Ada
mič 8, Udovič , Barišič, Karajkovič, 
Poropat. Trener: Jani Žiberna.
Že sicer zaradi poškodb oslabljeno 
moštvo Izole je na tokratni dvoboj 
spričo poškodovane Benčičeve odš
lo še bolj zdesetkano. Domačinke 
so si hitro priigrale visoko prednost, 
tako da je bil zmagovalec znan že 
ob polčasu. Glede na razmerje moči 
tokrat Izolanke niso zaigrale s pol
no močjo. V boju s favoriziranim 
nasprotnikom je položaj izolskih 
rokometašic ob sicer dobrem soje
nju poslabšala še zgodnja izključi
tev Katje Maršič.
Tudi v sobotni tekmi glede na raz
mere (poškodbe) in nasprotnika 
(Izola je zadnja, Celje pa na drugem 
mestu) nimajo možnosti za zmago. 
Preostane jim je le boj za najmanj 
boleč poraz in nove izkušnje. Te 
bodo dobrodošle v naslednjem kro
gu (10.3.) na gostovanju pri Inni 
Dolgun, kjer bi morda lahko naša 
dekleta lahko osvojila točko ali kaj 
več. BV

Broline Kamnik - Galeb group Hi
tachi 1:3 (17,-22,-17, -22)
KAMNIK - Športna dvorana Ka
mnik, gledalcev 150, sodnika Mar
kelj (Bled), Kaltenekar (Lesce). Po 
nizih: 17, -22,-17, -22.
Galeb g. Hitachi: J. Pešič, Baranov- 
skaya, Zavratnik, Grdič, Bratož, 
Skomina, M. Pešič, Ukota, M. Bo
žič. Trener: Tihomir Pešič.
V morda najpomembnejši tekmi 
sezone so Izolanke odpravile nepo
sredne tekmice v boju za obstanek 
in napredovale za dve mesti v varno 
sredino na lestvici. V uvodnem nizu 
so bile gostiteljice zlasti zaradi sla
bšega sprejema Izolank uspešnejše. 
Te so sicer znižale naskok domače 
ekipe in pri 17:17 izenačile, a so bile 
domače odbojkarice v zaključku 
vendarle uspešnejše. V nadaljeva
nju so varovanke Tihomirja Pešiča 
odpravile napake in zaigrale bolje 
tudi ob mreži, kjer so z učinkovitim 
blokom zaustavile skoraj vse napa
de domače šesterke. V tretjem nizu 
so Izolanke povedle s 6:0 in spričo 
prevlade na igrišču kljub vztrajne
mu upiranji domačink prevzele vod
stvo v nizih. A to ni zmedlo domače 
ekipe, ki je v zatem z boljšo igro 
skušala priti do preobrata. Moštvi 
sta se večkrat izmenjali v vodstvu, 
vendar igralke Hitachija, pri katerih 
je tokrat precej točk nabrala Maja 
Bratož, niso popuščale. Obnesel se 
je tudi nastop mlade Mateja Božič 
na mestu libera. Želja po zmagi, ki 
je pri izolskih odbojkaricah rasla 
vso tekmo, je bila v zadnjem nizu 
dodatna gonilna sila. Tokratno do
bro predstavo izolske šesterke, pri 
kateri se enomesečni premor Zavr- 
tanikove zaradi poškodbe ni poznal 
v igri, je ob prizadevanju celotnega 
moštva z zadnjo točko zaključila Je
lena Pešič.
Pomembna zmaga je prva v seri
ji načrtovanih zmag v zaključku 
rednega dela prvenstva. V soboto 
prihaja v Izolo Šentvid, s katerim 
so Izolanke na lestvici po točkah 
izenačene in prednjačijo le zaradi 
boljše razlike v setih. Obeta se do
kaj izenačena tekma, naša dekleta 
pa bi si z zmago že zagotovila od
ločilno prednost pred Šentvidom in 
Kamnikom. BV

Odbojka

1. SOL - ŽENSKE

Rokomet 
1. SRL - ŽENSKE

1. B. SRL - moški
Sevnica - Istrabenz plini Izola
28:28 (15:13)
IP Izola: Žaro, Slamnik, Volk 3, 
Lukežič 1, Dolenc, M. Kleva , 
Gregorčič, Čosič 13, Jurman, Red- 
žič 5, Fidel 4, Stepančič 2, Čebulj. 
Trener: Miodrag Solaja.
Izolski rokometaši so po šestih po
razih tokrat sicer vknjižili točko, 
vendar bi bili proti neposrednemu 
tekmecu za obstanek potrebovali 
dve. Sevničani so začeli odločno in 
si ob koncu prvega dela priigrali so
lidno prednost. Slednjo so gostje z 
ofenzivno igro pri izidu 18:18 izni
čili in bi ob enakem nadaljevanju 
lahko zmagali. Vendar je ob zmanj
šani učinkovitosti v napadu začela 
šepati tudi igra v obrambi. Izjema je 
bil vratar Slamnik, ki se je izkazal s 
sedemnajstimi obrambami. 
Razmerje na dnu je tako ostalo ne
spremenjeno: naši fantje ostajajo 
enajsti pred zadnjo Gorišnico, s 
katero se bodo doma pomerili 17. 
marca. V soboto pa je z Dobovo 
zaželjena vsaj točka, s katero bi na 
lestvici (v primeru njenega poraza) 
dohiteli Sevnico. BV

Tudi mi bi bili radi Krim, a kam z 
vsemi igralkami? Že tako jih polovi
ca preneha še preden okusijo član
sko vrsto. Izolanke so v tem stilu 
tudi izgubile tekmo na Ptuju in to 
visoko. Ob mladosti še poškodbe, 
vedno težje. Nekaj tolažbe, direk
tnim nasprotnicam tudi ne gre in re
ševalo se bo proti koncu prvenstva. 
Morda, pa se boljši časi pišejo za 
naše rokometaše. Točka iz Sevnice 
je velika, vendar je bila v žepu tudi 
druga. Ponavljajo se napake, slaba 
učinkovitost v napadu, obramba pa 
deluje predvsem zaradi vratarja Sla
mnika. Ob pomanjkanju koncentra
cije nekateri kar pozabijo kje so in 
zadeve rešujejo verbalno, posledica 
so izključitve. Ob vsem pa gredo 
tudi nam na roko ostali izidi, tudi 
direktni tekmeci izgubljajo. Na vrhu 
lestvice tokrat uspeva le Goričanom, 
ostali kandidati za napredovanje pa 
so se opekli.Naši rokometni proble
mi so v primerjavi s Hrvaškimi ma
lenkost. Šele sedaj Je pod velikim 
pritiskom selektor Červar. Samo en 
poraz mu maje stolček. Rešitev, po
sodite ga nam, en poraz mu gotovo 
ne bo hihče očital.

ROKOMET - 1. A liga članice:
Izola - Celje C. mesnine 
(Kraška ul, sobota ob 18.00)

ROKOMET - 1. B liga člani:
IP Izola - Dobova 
(Kraška ul., sobota ob 20.00)

BALINANJE - super liga:
Jadran Izola - Krim Špica 
(Sežana, sobota ob 15.00)
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Namizni tenis

1. SNTL - ženske 
Arrigoni-Tempo 6:3
V soboto je ekipa Arrigonija igrala v 
12. krogu doma proti ekipi Tempa 
iz Velenja. Petouvrščena ekipa v le
tošnjem prvenstvu tokrat ni bila do
rasel nasprotnik. Igralke Arrigonija 
so povedle do igre dvojic 4:2. Nato 
sta Kristina Rahotin in Kristin Fato- 
rič zmagali 3:1 v igri parov. Končno 
zmago je dosegla še Kristin Rahotin 
s 3:0 nad Vesno Rojko. Kristina je 
dvoboj odigrala zelo dobro, saj je 
prepričljivo dosegla vse tri zmage , 
s tem, da ni nasprotnicam prepusti
la niti seta. Nekoliko slabše kot smo 
vajeni, je dvoboj odigrala Kristin Fa- 
torič, ki pa je ekipi kljub temu pri
nesla dve pomembni zmagi.

Jadranje

Rekordnih 74 držav je potrdilo so
delovanje na svetovnem prvenstvu 
olimpijskih razredov v Cascaisu. 
Pred štirimi leti, ko so olimpijske 
norme delili v Cadizu, se je zanje 
potegovalo 67 nacij.
Nacionalne zveze so v prvi prijavi 
rezervirale 432 mest za 649 jadral
cev, za Armenijo, Azerbajdžan, 
Egipt, Britanske Deviške otoke, Ku
vajt, Luksemburg, Filipine in Tahiti 
pa bo to obenem tudi prvi nastop na 
svetovnem jadralskem prvenstvu. 
Jadralna zveza Slovenije je v pr
vem krogu že potrdila prisotnost v 
razredih Laser, Finn, Neil pride RS: 
X moški, Zvezda ter 470 moški in 
ženske, danes pa dobila na razpola
go še dodatno mesto za drugo moš
ko posadko dvoseda 470. To morajo 
sedaj potrditi do 15. marca, medtem 
ko bo JZS morala za drugo mesto v 
razredu 470 ženske zaprositi za t.i. 
wild card, saj je imela Slovenija na 
Svetovnih prvenstvih leta 2005 in 
2006 le eno žensko posadko. Dve 
državi, Francija in Avstralija, sta do
bili na razpolago dodatna mesta v 
vseh enajstih olimpijskih razredih.

Šport narodnosti

Organizzata dal Settore Sportivo 
dall’Unione Italiana, si svolta a 
Buie la Cerimonia di premiazione 
dei migliori sportivi del 2006 delle 
Comunit degli Italiani di Slovenia e 
Croazia.
Nella categoria Squadre, la Comunit 
degli Italiani “Dante Alighieri” di 
Isola ha visto premiata la SQUADRA 
MASCHILE DI CALCETTO, mentre 
nella categoria Promesse troviamo 
due giovani della “Dante Alighieri”: 
KETY KODRI Č che si distinta ne
lla ginnastica artistica e acrobatica e 
DEAN MASLO per i suoi importanti 
successi raggiunti nel judo.
Nella foto: Dean Maslo, Massimilia
no Bevitori (che ha ritirato la coppa 
della Squadra di Calcetto) e Kety 
Kodrič.
Ekipa MRK Menola (Kocjančič, Gr- 
gurovič, Babič) je reden gost te

Košarka

3. SKL zajnoške 
Pingvini Šmartno : Izola 94 : 78 
Maloštevilčna Izolska ekipa je na 
gostovanju v Šmartnem izgubila 
proti višjeuvrščeni ekipi Pingvinom. 
Domači so bili ves čas v velikem 
vodstvu, predvsem zaradi medlega 
začetka gostov in na koncu tekmo 
brez težav zmagali s šestnajstimi 
točkami razlike. Do konca sezone 
sta ostali še dve tekmi in sicer za
dnja tekma doma proti Fenomenom 
(sobota 17h 24.2.) in pa težko go
stovanje v Grosupljem...

ROKOMETA V IZOLI
Piše: Žarko Kovačič
Pol stoletja je dolga doba. Koliko 
imen je v tem času igralo rokomet 
v Izoli. Med prvimi sta zagotovo 
NINO BUONASSISI in LUCIJAN 
KLEVA. Zato sta bila tudi prva so
govornika te rubrike.
Seveda je sedaj težko priklicati vse 
rokometne spomine. Leta 1957 so 
na nekdanjem nogometnem igrišču 
(danes parkirišče Lonka oz. Pri vra
tih), odigrali tekmo velikega roko
meta. Ta se sicer Izolanov ni prijela, 
vendar pa je skupina tedanjih ko
šarkarjev pričela z igranjem »prave
ga« rokometa. Trenarja skupina ni 
imela, organizacijsko pa je vse vodil 
tedanji TVD PARTIZAN. Tudi prvo 
pravo tekmo so organizirali sami. 
Lucijan in JANEZ JAMNIK sta, v 
dogovoru z Marcelom Džurdževi- 
čem, tedanjim igralcem Pirana, or
ganizirala prvo rokometno tekmo. 
To ni bil nič kaj vzpodbuden zače
tek za izolsko ekipo, saj so Piranča
ni tekmo dobili kar s 44:4.
Poraz sicer ni pusti posledic in eki
pa Izole se je vključila v Primorsko 
ligo. Rokomet jih je prevzel, zaupali 
so v svoje sposobnosti in nadaljevali 
sami, a še vedno brez trenerja. Na
stopali so v veslaških ali košarkaš
kih dresih, ALEKSANDER BLAŽI- 
NA je nekje našel rokometne žoge, 
športne copate pa je kupil Nino s 
svojo prvo plačo in to v Trstu. 
Primorska liga ni bila teritorialno 
velika, na tekme so se vozili z redni
mi (redkimi) avtobusnimi linijami, 
včasih pa je kakšno vozilo posodil 
Delamaris. Ekipa se je, razmeram 
primerno, uvrščala v sredino le
stvice. Kot samouki so bili doma 
nepremagljivi, že takrat pa so imeli 
nekaj prav svojih akcij. Tudi takrat 
sta Nino in ZORKO DEŽJOT proda
la kar nekaj »ruskih« (podaja Nina s 
krila na center Zorku).

Lucijan KLeva - Ciano (levo) in 
Nino Buonassisi (desno)

Igrišče iz krvi in lesa
Vsa tedanja igrišča so bila peščena 
(leš), rokometaši so pred vsakim 
treningom in tekmo s karjolami 
vozili leš iz opekarne Ruda, v bivši 
klavnici (sedaj avtokamp) pa so jim 
dali govejo kri, da so leš »zabetoni
rali«. Vodenje tekmovanja je Zveza, 
s sedežem v Ajdovščini, zaupala g. 
Furlaniču iz Kopra. Sodnikov tedaj 
ni bilo veliko, tekme so sodili kar 
trenerji sami, v spominu pa sta osta
la brata Tič, tudi Koprčana.
Nino Buonassisi je, tako kot tudi 
drugi igralci, hkrati tekmoval tudi 
v drugih športih. Vsi so bili dobri 
telovadci in trenirali v današnji ki
nodvorani (Kino Odeon)_pod vod
stvom profesorjev COTIČA in JA- 
NOVSKEGA.
Udeležili so se več tekmovanj in 
srečanj telovadcev, ki so bila tedaj 
popularna. In ko je Nino moral slu
žiti domovini je leta 1959, na služe
nju vojaškega roka, igral rokomet 
na armijskem prvenstvu in z ekipo 
zasedel drugo mesto v tedanji Ju
goslaviji. Sledil je študij v Ljublja
ni in rokomet je zamenjala orodna 
gimnastika. Tudi v tej panogi je bil 
Nino zelo uspešen.
Po spominu sogovornika so roko
met v Izoli najprej igrali: 
JURIŠEVlC SILVO, RUDE STANE, 
RAJKOVIČ ZDENKO, LOVREČIČ 
ANGELO - prišel iz Kopra, JA
MNIK JANEZ, KRANJC FRANCI, 
TUL ARMIDO, DEŽJOT ZORKO, 
TORKAR EDO, KLEVA LUCIJAN 
in NINO BUONASSISI

Prihodnjič: Rokometna 60-ta leta.

StojijoiJuriševič Silvo, Rudel Stane, Rajkovič Zdenko, Buonassisi Nino, Lovrečič Angelo, Torkcr Edi 
Cepijo: Dežjol Zorko, Klcva Lucijan



M/MTOlEt/lC 10 Četrtek , 22. februar 2007, št. 696

Pust 2007

Komisijo razpustili, župana 
izvolili v prvem krogu
Ali je sploh mogoče napisati vest o pustu? Lahko je zelo formalna, naprimer:
V nedeljo popoldne je bilo v Izoli zelo živahno, saj si je množica obiskovalcev z 
zanimanjem ogledala pustno povorko, ki je krenila od rokometne dvorane do 
Manziolijevega trga, kjer so tudi izbrali najboljše maske.
Ampak takšna vest je zagotovo preveč 
suhoparna za tako vesel dogodek, kot 
je pustovanje. Pa čeprav je res, da je 
bilo veselo že v rokometni dvorani, kjer 
so se zabavale najmlajše pustne maš
kare, še bolj razposajeno pa je bilo 
na Manziolijevem trgu, kjer je zbrane 
maškare pozdravil pustni župan, pred
stavile so se zanimive skupinske maš
kare s podeželja, na koncu pa je še 
Otavio Brajko vlekel meh tja do večera. 
In zato, da bi se izognili suhoparnosti, 
smo poročanje o dogodku zaupali na
šemu dopisniku, ki je bil tako dobro 
maskiran, da ga še zdaj nismo odkrili. 
Torej bo poročilo nepodpisano, glasi 
pa se tako-le:

Izola ima župana - pustnega
Izola je končno dobila demokratič
no izvoljenega župana. Ampak, to 
ni navaden župan. To je pustni žu
pan. Enoglasno, stoodstotno in to v 
prvem krogu in celo v nedeljo, ko 
je pošta zaprta. Da gre za kvaitetno 
izbiro pove tudi podatek, da je bil 
izvoljen dosmrtno (pogreb je bil v 
sredo), za koliko mandatov pa nam, 
do zaključka redakcije, ni uspelo 
izračunati. Pustni župan, prihaja 
iz lutkovnega društva Marioneta iz 
Izole, da je šlo z njegovo kandidatu
ro tako gladko in brezhibno pa gre 
zahvala nekajmesečnim izolskim 
volilnim zgodbam, ki so zelo spo
minjale na karneval.
In kdo je bil patron, oziroma 
zaščitnik, pustnemu županu? Nihče 
drug, kot simbol našega mesta 
- izolski golob. To je tisti golob, ki 
je davnega leta taužent inu tolko 
naskočil - zlorabil, da ne rečemo 
onegavil- beneškega leva, simbol 
takratne moči in s tem povzročil 
napad beneške republike. Pa ne 
samo to. O njegovi odpornosti in 
trdoživosti govori podatek, da je 
preživel dva volilna kroga in ptičjo 
kugo.
Zelo bistroumno, da so si Izolani 
izbrali za simbol goloba in ne kozo, 
kakor Koper. Ah si zamišljate, da 
bi izolski pustni župan, namesto 
goloba, na drogu imel kozo. Gotovo 
bi se pritožilo kakšno društvo 
proti nošnji usnja in fešta bi šla 
v remengo. Edino, kar je golobu 
očitati je to, da je kot golob spustil 
kakšnega golobčka in s tem povečal 
emisijo izpušnih plinov, kar slabo 
vpliva na toplogredne zadeve in si 
zato prislužil tudi žvižge na odprti 
sceni.
Ali je na koga spustil tudi kakšen 
topli obrok nam ni znano.

Romski Cigani
Kar malo strah vzbujajoča je bila 
skupina, ki se je predstavila kot 
Romi - Cigani. Rekli so, da so prišli 
na povabilo županje. Pa to niso ti
sti s televizije oziroma iz An brusa, 
ki jih zaustavijo vaške barikade ali 
nočne straže in jih potem odpeljejo 
v zbirni center. Na prvi pogled so 
bili prodornejši in nihče jih ni mo
gel zaustaviti. Imeli so zlate zobe in 
tudi bolj temni so bili. Morda zato, 
ker so ubrali bližnjico in so prišli v 
Izolo skozi še nedokončan predor 
med Izolo in Koprom. Morda pa so 
bili zavedeni, ker je igral ansambel 
Brajko so mislili, da so to to njihovi 
Brajdiči. Kakorkoli že, na koncu so 
se strti vrnili v Korte s spoznanjem, 
da imajo občino, lokacije pa ne.

Banka Korte
V neizmerni žalosti so nam 
sporočili, da je pričakovano, čeprav 
nezasluženo, sredi delovnega 
elana omahnil dobri stari tolar. 
Tudi pokopali so ga pred pustom, 
pospremile pa so ga civilne in 
cerkvene oblasti. A nerazumljiva 
je bila tolikšna žalost pogrebcev, 
saj, kot jih poznamo iz prejšnjih 
let, nikoli niso pretiravali s soldi 
(tolarji).

Ta cunjasti
Ta cunjasti s Šareda so pokazali, 
da na podeželju še vedno živijo 
ljudje odprtega srca (takšnega, ki 
ga lahko operira tudi novi župan). 
S kuhanim vinom, ki so ga postregli 
na trgu, so na mah osvojili Izolane 
in meščane spomnili, da so lani 
prav oni reševali pustno turistično 
strategijo občine Izola. Malo so se 
pritožili nad kanalizacijo a naj jih 
potolažimo, da kanalizacija že od 
nekdaj ni pretirano dišala. Poleg 
tega je lažje sračkati navzdol kakor 

$ navzgor (relacija Šared - Izola ali 
| Izola - Šared).

Škoti
Že ženskam ni lepo gledati pod 
krilo, kaj šele moškim s tistimi ko
smatimi nogami. Pa se je vseeno 
marsikdo ozrl za skupino Škotov, 
ki so bili opravljeni po zadnji škot
ski modi. Kaj so počeli tukaj se ne 
ve, verjetno pa so prišli po bližnji
ci z Gorenjske, ker so vedeli, da na 
Manziliju ne bo bogate ponudbe in 
jim ne bo treba veliko zapravljati.

Komisijo so razpustili
Ob nagrajevanju najboljših mask 
se je zgodil še en volilno komisijski 
škandal izolskega tipa. Komisijo za 
izbor najboljše maske so sicer izvo
lili, vendar je bila, na priporočilo dr
žavne volilne komisije razpuščena, 
ker so se šeme med seboj preveč 
poznale. Ni šlo za sorodstvene vezi 
ampak etika je le etika. Občina pa je 
privarčevala denar za nagrade.
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Valentinovo v Kortah
Kortežansko župnijo ščitita prav
zaprav dva svetnika. Prvega, sv. 
Antona Puščavnika, zaščitnika 
živine, so obeležili pred mese
cem dni, drugega sv. Valentina, 
zaščitnika ljubezni pa prejšnji 
teden, oziroma preteklo nedeljo. 
Že štirinajstič so povabili k »veliki 
poroki« svoje jubilante.
Tako: sedem s 55-letnim ali daljšim 
zakonskim stažem, pet zlatoporo- 
čencev, dva »štiridesetletna« para, 
devet tridesetletnih, sedem srebr- 
noporočencev, tri dvajsetletne, štiri 
desetletnike, dva petletna in par, ki 
se je poročil lani.
Te številke lahko komentira vsak 
po svoje, so pa lahko prav resno 
opozorilo, saj gre vendarle in ne
nazadnje za obstoj našega naroda 
in njegove moralne drže. Porečejo: 
»Kako naj si ustvarim družino, ko 
sem brez dela?« Nekateri: »Današ
nji vsakdanji kruh, ni več tisti od 
enkrat. Danes je potrebno imeti 
vse pri roki. Rad sem komod!«
Ob nizkem številu mladih jubi
lantov sem se spomnila, kaj pravi 
ljudsko izročilo za predfaro v Stari 
vasi pri Medoših: »Naenkrat se je tam 
poročilo 14, 17 ali 19 parov«. Takrat 
ni bilo blišča ne izobilja, pa so si 
vseeno ustvarjali družine s celimi 
»greštami« otrok. »Danes pač skrbi
mo za vsesplošno svobodo in kaj bi s 
starimi navadami? Te so za smeti,« 
boste rekli. Naj bo raje tako: razbi
te družine, pretepi, umori, divjanje, 
mamila, kriminal, bolezni ...

Kdo bo to ustavil, če družina, šol
ski in verski vzgojitelji nič več ne 
veljajo? Bo morala urejati družbene 
odnose še samo policija?

In še pogled v to veliko kortežansko 
Valentinovo poroko:
Bil je prelep dan, organizacija ob 
štirinajstletni praksi dobra: obred 
s pomenljivim govorom gospoda 
župnika, ganljivo petje z Mihelči- 
čevo mašo, simbolična obdaritev 
jubilantov. Žal je teh precej manj
kalo, saj so tudi pri nas na pohodu 
zimski virusi. Letos so se poleg 
organizatorjev še posebej izkazale 
tudi gospodinje, ki so svoje doma
če dobrote ponudile pred cerkvijo. 
Prav je, da se tudi ob takih prilikah 
obudi zelo cenjen spomin na lastne 
korenine, na čas, ko še ni bilo kiča, 
ampak je nevesta podelila svojim 
sorodnikom in sosedom bele robč
ke in kolačke, na ohceti pa niso »re
zali kravate«, ampak poročni kolač 
vrtavnik. (NM)

Počitnice so tukaj
Danes so se za primorske učence in dijake začele zimske počitnice. Čas 
zimskih počitnic je razdeljen v dve obdobji. V prvem tednu letos počitni
kujejo učenci in dijaki izven ljubljanske in mariborske regije ter Ptuja, čez 
teden dni pa se bo situacija obrnila.
V času zimskih počitnic so mladinske organizacije, športna društva in ob
čine pripravile kar nekaj zanimivih dejavnosti, tako da tudi letošnje počit
nice, čeprav skoraj brez snega, zagotovo ne bodo minile v dolgočasju. 
Naslednje počitnice za osnovnošolce in srednješolce bodo prvomajske. 
Trajale bodo od 27. aprila do vključno 2. maja.

Obiski v bolnici so omejeni
Strokovno vodstvo izolske bolnišnice je po pisanju Dela omejilo obiske pri 
bolnikih, razlog pa so številna obolenja dihal, viroz in gripe. Sorodnikom, 
prijateljem in znancem svetujejo, naj ne hodijo k bolnikom, če to ni res 
nujno in če obiskovalci niso res zdravi, saj lahko prineseni virusi povzro
čijo bolnikom veliko dodatnih težav.
Sicer pa so po uradnih podatkih viroze in gripe prejšnji teden dosegle vrh. 
Za vso Slovenijo velja podatek, da je na sto tisoč prebivalcev (uradno) ugo
tovljenih 2100 primerov viroz in grip, od tega dve tretjini grip. Tisti, ki so 
se pravočasno cepili, so lahko zdaj brez skrbi, sicer pa je po Kopilovičevem 
mnenju že prepozno za cepljenje, saj se bo čez dva tedna, ko naj bi se pri 
cepljenih naredila protitelesa, širjenje gripe že upočasnilo.

Pogovori o zdravju
Poskrbite za svoje zdravje. Kako?

Več na petkovih srečanjih v slaščičarni Diana, v drevoredu 1. maja. 
Pričnemo vsak petek ob 18.00 uri.

Veseli bomo, če boste prišli tudi vi.

Dan žena v Delfinu
Društvo invalidov Izola in Društvo upokojencev Jagodje Dobrava 
vabita svoje člane na družabno srečanje ob Dnevu žena, ki bo 8. marca v 
hotelu Delfin, s pričetkom ob 19 uri.
Rezervacije sprejema ga. Carli Antonija, tel.: 641 30 17.
Pričakujemo vas!

Vesele počitnice izolskih otrok
Res nam ni dolgčas, čeprav snega ni niti za vzorec. V ponedeljek smo na 
sončku risali Izolo in kuhali mehiško hrano, v torek smo si na Birbi poslikali 
obraze in se igrali. Zaključili pa smo s povorko po Izoli. Zelo veseli so nas 
bili tudi v Domu upokojencev, kjer so nas postregli s krofi in sokom. In bili 
smo tako glasni, da ste nas prav gotovo vsi slišali.

a;wr»iaw!iiHa«iftM

V petek se je v Shoto klubu zgodil še 
en italijansko obarvani rock’n’roll 
večer. Iz Milana so namreč prišli v 
goste trdi rockerji So Long Cock’s 
Name, ob podpori tržaških vintage 
nostalgikov Hardfish & thè Hot Po- 
tatoes. Začeli so slednji. In prizna
ti je treba, da se niso kdo ve kako 
izkazali. Zvok je bil, kot je bilo prej 
omenjeno, zelo vintage, torej starin
ski. Vplivi pa so bili predvsem beat 
narave. In do tu seveda nič slabega. 
Težava je bila rpedvsem v izvedbi 
tega sixties repertoarja ter velikim 
številom coverjev, ki jih v malem 
morsko podalpskem klubu nismo 
navajeni. Ob vsem tem, pa je bil 
koncert tudi krepko predolg, in ve
čina poslušalcev je imela glasbe ob 
koncu predskupine že kar dovolj. 
Kar pa je škoda. Headlinerji So Long 
Cock’s Name so se namreč izkazali 
kot izredno dobra rock’n’roll zade
vica. Trdi, rockersko testosteron- 
ski, neustrašni in neposredni. Ter 
seveda zelo naglas. TO je bila tudi 
največja hiba njihovega nastopa, saj

se je koncert lahko mirno poslušalo 
tudi pred vrati. No, po eni uri prave
ga rock’n’rolla so fantje pospravili 
kitare in ostalo opremo ter se napo
tili po kozarček v italiji vedno bolj 
priljubljenega pelinkovca. Shoto pa 
je pač preživel le še en koncert več, 
o katerem se ne bo kaj dosti govori
lo, pa čeprav tako slabo spet ni bilo. 
Bo pa vsekakor bolje v prihodnje. 
Včeraj pa so v Shoto kllubu nasto
pili karizmatični Američani Va- 
gue Angels in pokazalo se je, da res 
niso le navadna skupina. Dejansko 
je to literarna skupina, ki jo je sesta
vil pisatelj Chris Leo, sicer že član 
odličnih njujorških zasedb The Van 
Pelts in Lapse.
Lani je v okrnjeno kantavtorski ina
čici že nastopil v Shoto klubu, tokrat 
pa se je vrnil v razširjeni zasedbi ter 
ob podpori ravno tako njujorških 
The Gang in še ene predskupine, ki 
so jo pobrali nekje po križarjenju po 
Evropi. Bilo je sproščeno, intimno 
in prav nič pustno.

THE BIANCA STORY (sui)

Sobota, 17. Marec

TIDE (slo) + MOSAIC (slo)
Predstavila se vam bo ena od najbolj prepoznavnih, prodornih in atraktiv
nih slovenskih rock skupin. Obalni Tide so si v zadnjem letu s pomočjo 
albuma »Seven Days«, videospotov in z energijo ter dinamičnostjo nabitih 
živih nastopov, dokončno izborili svoj prostor na domači glasbeni sceni. 
Za uvod v energičen in nepozaben koncert se vam bodo predstavili tudi 
obalni in obetavni Mosaic.
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Kulturniški smerokazi

Četrtek, 22. februar 2007

Palača Manzioli ob 18:00 Predstavitev knjige 
»La favola dell’Ampelea 1923-1995. Trentadue anni di calcio a Isola d.Tstria«
avtorja Luce Ribenedetto. Knjigo bo predstavil avtor sam.
(Predstavitev v italijanskem jeziku).

Kino Odeon
CIKLUS »KINO V ŽIVO«:

ob 18.00R D E Č A ROŽA -La rosa rossa / Režija: Franco Giraldi 
Scenarij: Dante Cuardamagna, po knjižni predlogi Piera Antonia Quarantotti Gambinia. / Igrajo: 
Alain Cuny, Antonio Battistella, Elisa Cegani, Margherita Sala, Giampiero Albertini / Po koncu prve 
svetovne vojne general Paolo Balzeri obišče bratranca Piera in Ines v Kopru. Med spomini, ki jih vojak 
hrani s posebnim čustvenim odnosom, se znajde rdeča vrtnica, ki mu jo je puščala skrivnostna ženska 
v sobi. Film, obarvan rumeno, vodi publiko na pot spominov skozi istrski pejsaž.

FILM BO OSEBNO PREDSTAVIL REŽISER FILMA FRANCO GIRALDI! Vabljeni ! 
ob 20.30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio 

igrajo Sergio Castellino , Jacqueline Lustig, Chiara Conti, Gigio Alberti / Ernesto je uspešen slikar 
in ilustrator, predan oče in - ateist. Nekega popoldneva pride v njegov studio sel iz Vatikana in ga 
osupne z novico, da bo njegova pokojna mama morda razglašena za svetnico. Dejstvo, da Ernesto 
svoje mame nikoli ni maral in ima o njej povedati veliko slabega, ga zbliža z njegovim norim 
blasfemičnim bratom, ki je mamo ubil, medtem ko so preostali družinski člani naklonjeni mamini 
beatifikaciji. Ernestov ateistični cinizem tako trči ob oportunizem njegove družine, željne vseh 
ugodnosti, ki jih prinaša sorodstvo s svetnikom____________________________________

Petek, 23. februar 2007

Palača Manzioli ob 20.00 uri 
Ethnoinsula 2007

VRUJA

Marino Kranjac - vokal, violina, mandola, dude, sopele, kitara / Peter Kaligarič - harmonika / 
Rok Kleva Ivančič - violina / Gabriel Križman - vokal, mandola, kitara / Luka Čibej - bajs, vokal 

Organizator: Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola / Pokrovitelji: Občina Izola in Ministrstvo za kultura RS
Kino Odeon

ob 18.30 URA RELIGIJE - Il ora di religione / R. in s.: Marco Bellocchio 
ob 20.30 ČISTA - Clean / Režija in scenarij: Oliver Assayas 

Igrajo: Maggie Cheung, Nick Nolte, Béatrice Dalle, Jeanne Balibar / Zgodba govori o odrasli 
»najstnici«, od heroina odvisni rockerici, materi šestletnega sina, ki je po smrti moža, v zabavni 
industriji prav tako neuspešnega rock pevca, na koncu pa žrtve prevelikega odmerka, in po šestih 
mesecih pripora zaradi posedovanja droge nenadoma prisiljena narediti življenski obračun, se 
soočiti sama s sabo in z dilemo, kam in kako naprej. Emily mora realnost treščiti po glavi, da 
začne spoznavati, da je bilo njeno življenje destruktivna fikcija in sanje o uspehu zgolj iluzija. Pri 
življenju jo ohranja misel, da mora popraviti zamujeno, se zbližati s sinom, ki jo zavrača_______

Sobota, 24. februar 2007
Kino Odeon

PROGRAM ZA NAJMLAJŠE:
ob 17.00 VESELE NOGICE - Happy feet / Režija: George Miller 

Igrajo: Elijah Wood, Robin Williams, Brittany Murphy, Hugh Jackman, Nicole Kidman, Hugo 
Weaving Anthony LaPaglia / Vesele nogice se dogajajo na Antarktiki, deželi cesarskega pingvina, 
kjer vsak pingvin potrebuje srčno pesmico, da privabi sorodno dušo. Tam se rodi pingvinček, ki 
ne zna peti. Glavni junak Fuši, sin Memphisa in Norme Jean, je najslabši pevec na svetu... Vendar, 
kot se to rado zgodi, je izvrsten plesalec stepa!
_______ob 18.30 ČISTA - Clean / Režija in scenarij: Oliver Assayas______

Nedelja, 25. februar 2007

Kino Odeon
PROGRAM ZA NAJMLAJŠE:

ob 18.30 VESELE NOGICE - Happy feet / Režija: George Miller

Ponedeljek, 26. februar 2007

Galerija Alg3 / Kristanov trg 1

Naiva
samostojna razstava 
slik avtorja

MARKA SKOKA
iz Izole.

Sončila dvorana Giordano Bruno, Izola 

Vabimo vas na ogled razstave

PLISKOVICA: ČAS ZA SUKANJE
članov Društva likovnih pedagogov Primorja,

v Sončni dvorani v Izoli.
Razstava bo na ogled vsak ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 19.00 do 23.2.2007.

galerija INSULA SMREKARJEVA20izola,tel.05/64i5303

Vabimo vas na ogled razstave . \

JURE VUGA
(GLASBA LARA BARUCA)

Razstava bo na ogled do 10. marca 2007. *

Galerija MEDUZA Koper
razstava litografij in lesorezov

Mark Kobal
Bašema Mahdi itelteg
„Ateljej Duka“ Piran
slikarska razstava

Nina Zul jan
iz Šempetra pri Gorici.
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GALERIJA LOŽA KOPER 
TOMAŽ PENKO, RISBE
Trajanje razstave: 16.2. - 25.3.2007

Mestna knjižnica v februarju
26. februar 2007 ob 9.30 v pravljični sobi Mestne knjižnice: vrtec na 
obisku. Pravljičarka Špela Pahor otrokom pripoveduje pravljice. 
Kontaktna oseba: Špela Pahor - 031 413 233 ah 05 6631 284

28. februar 2007 ob 9h in lOh v pravljični sobi Mestne knjižnice: vrtec 
na obisku. Pravljičarka Špela Pahor otrokom pripoveduje pravljice. 
Kontaktna oseba: Špela Pahor - 031 413 233 ali 05 6631 284

RAZSTAVE V KNJIŽNICI
Mestna knjižnica Izola vabi na ogled razstave

risb sester Alme in Jasne Rizvanovič iz Izole.

Kino Odeon
PROGRAM ZA NAJMLAJŠE:

ob 18.30 VESELE NOGICE - Happy feet / Režija: George Miller

Torek, 27. februar 2007

Kino Odeon
PROGRAM ZA NAJMLAJŠE:

ob 18.30 VESELE NOGICE - Happy feet / Režija: George Miller 
ob 20.30 APOCALYPTO - Apocalypto / Režija in scenarij: Mei Gibson

Sreda, 28. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.30 APOCALYPTO - Apocalypto / Režija in scenarij: Mei Gibson 
ob 20.30 ZAVRŽENI PSI - Sag-haye velgar / R. in s. Marzieh Meshkini 

Igrajo: Gol-Ghotai, Zahed, Agheleh Rezaie, Sohrab Akbari / Na ulicah Kabula brat in sestra 
posvojita psička. Vsak dan obiskujeta mamo v zaporu in ker sta brezdomca, jima varnostniki 
pustijo tam tudi prenočevati. Ko pride odredba, da so zapori za zločince in ne sirotišnice, sta 
otroka popolnoma prepuščena ulici. Domislita se, kako priti do hrane in strehe nad glavo: storiti 
morata kaznivo dejanje in znova bosta lahko obiskovala mamo.

Vabijo tudi k ogledu razstavljenih pustnih in okrasnih mask 
Darje Zdolšak iz Pirana.

Razstavi sta na ogled v času odprtosti knjižnice, to je vsak dan od 9h do 
18.30 ter ob sobotah od 8h do 13h. Veselimo se vašega obiska.

IMAŠ NEKO POSEBNO ZNANJE?
BI TO ZNANJE RAD DELIL Z DRUGIMI?
IŠČEŠ NEKO POSEBNO ZNANJE? LAHKO TI POMAGAMO!

OBIŠČI NAS V PROSTORIH SREDIŠČA ZA SAMOSTOJNO UČENJE IN 
BORZE ZNANJA V MESTNI KNJIŽNICI IZOLA

PONEDELJEK - PETEK 9.00 - 18.30 
SOBOTA 8.00- 13.00

LAHKO NAS TUDI POKLIČEŠ NA 05/66 31 282 (284)
ALI NAM PIŠEŠ NA izola@borzaznanja.si



Carnevai, no 
sta ‘ndar via...

Ieri pomeriggio abbiamo avuto modo 
di assistere alla seconda puntata del 
Laboratorio dedicato alla storia isolana: 
si è parlato, con il bravo Kristjan Knez, 
di medio Evo e delle conseguenze che il 
sistema feudale ebbe anche sulla piccola 
realtà del nostro territorio. E, constatazione 
comune, come per tutte le grandi vicende 
storiche, anche quella non lasciò indenne 
la popolazione dei nostri antenati.
Storia, quindi, come maestra di vita? 
Francamente non ci crediamo molto, o, 
almeno, non crediamo che chi si trova in una

Il Consiglio della CAN di Isola propone 
Silvano San come vicesindaco.

Proposti, inoltre altri connazionali per nuovi organismi del Consiglio Comunale. Venis 
Bohinec, infine, eletta presidente del Comitato dei garanti della Comunità. Seduta vivace 
mercoledì 14 febbraio del Consiglio della Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana di 
Isola. A maggioranza di voti, su richiesta del sindaco Klokočovnik, è stato proposto Silvano 
Sau alla carica di vicesindaco di Isola.

Nel prosieguo, il Consiglio ha proposto 
alcuni connazionali in organismi comunali di 
nuova istituzione ed ha eletto Venis Bohinec 
a presidente del Comitato dei garanti della 
CAN.
Il Consiglio, inoltre, ha posto in dibattito la bozza 
di accordo con i fruitori istituzionali di Palazzo 
Manzioli sull'uso degli spazi e dei servizi ed 
ha approvato il Regolamento della Redazione 
de “Il Mandracchio”, nominando Andrea 
Šumenjak caporedattore responsabile.

Sistema energetico al Consiglio Comunale
Punto principale all’o.d.g della seduta del Consiglio Comunale la relazione conclusiva del sistema 
energetico di Isola. Il documento fa il punto sull’attuale situazione energetica e propone alcune 
importanti soluzioni per far fronte sia al continuo aumento dei consumi energetici previsto per il 
futuro, ma anche alla necessità di introdurre, sia nei grandi sistemi produttivi che a livello privato, 
fonti energetiche alternative ed ecologiche. Il dibattito si è concluso incaricando i servizi a preparare 
un piano d’azione e ad informare trimestralmente il Consiglio.

posizione di dominanza (grande o piccola, 
non importa) sia disposto ad accettare 
lezioni dalle vicende del passalo.
Che ci sia tanta voglia di sapere e di 
conoscere, invece, lo dimostra proprio 
il successo (si fa per dire) conseguito 
dalla nostra iniziativa riguardante la 
storia locale, a parte la presunzione - 
naturalmente - di voler insegnare checché 
a chicchessia.
Una voglia di imparare, però, che non 
sempre è disgiunta dall ’inconscio desiderio 
personale o collettivo di identificarci con 
i soggetti del passato, anche lontano, 
che furono coinvolti nel bene e nel male 
di questo territorio: a partire dai tempi 
di Carlo Magno, del Placito de! Risano, 
dell’avvento di Venezia, della sottomissione 
dei nostri comuni alla Serenissima, e via 
via, fino ai giorni nostri.
Ma allora, chi ha ragione nella polemica di 
finta storia delle ultime orefra il presidente 
italiano Napolitano e quello croato Mesič? 
Una polemica che sta coinvolgendo anche 
alcuni potenti sloveni, visto che una buona 
parte della popolazione è già schierata? 
Noi non abbiamo suggerimenti da dare, a 
parte quello antico, secondo cui, chi ricopre 
cariche importanti, dovrebbe ricordarsi 
del proprio ruolo anche quando si reca là 
dove solitamente sono obbligati a recarsi 
da soli pure i sovrani.
Ma i laboratori di storia, in tutto questo, 
a cosa servono? Appunto: a far capire a 
coloro che pretendono di rappresentarci, 
che - in fondo - il Medio Evo è finito qualche 
secolo fa, e anche Carnevale l ’abbiamo 
seppellito, con tutte le cattiverie, proprio 
ieri l’altro!

Silvano Sau

Tra le domande e mozioni presentate, punto sempre 
molto atteso dai consiglieri, l’iniziativa di donare a 
partire dal primo gennaio di quest’anno a tutti i neonati 
del Comune di Isola 500 Euro in contanti, in parte per 
aiutare le giovani famiglie nelle prime spese e in parte 
per stimolarle ad aumentare il tasso delle nascite.
Il consigliere della nazionalità italiana, Silvano Sau, 
dopo aver espresso parere negativo sulla risposta 
concernente la mancata presenza della lingua 
italiana sul tabellone posto a indicare il cantiere 
per la canalizzazione tra Isola e Capodistria e aver 
ribadito di attendere ancora una risposta concreta ed

Presentata a Palazzo Manzioli la ristampa del volume 
“Nova Descrittione della Provincia dell’Istria, 
dell’isolano Nicolò Manzuoli, pubblicato a Venezia 
nel 1611. Organizzato dallaC.I. “Pasquale Besenghi 
degli Ughi” inaugurato pure il Laboratorio di storia 
isolana dalle origini ai giorni nostri.
Di fronte ad un pubblico numeroso che a stento 
ha trovato posto in sala, presenti, tra gli altri, il 
sindaco di Isola, dottor Tomislav Klokočovnik, ed 
il Console generale d’Italia a Capodistria, Carlo 
Gambacurta, a Palazzo Manzioli è stato inaugurato 
il Laboratorio di storia isolana organizzato dalla

esaustiva, ha chiesto pure il perché dell’assenza degli 
operatori culturali e scolastici italiani al ricevimento del 
Sindaco alla vigilia della Festa della Cultura slovena. 
Il sindaco, Tomislav Klokočovnik, ha prontamente 
chiesto scusa per l’accaduto, richiamando all'ordine 
i servizi che hanno organizzato l’evento e ribadendo 
che non sarebbe successo più.
A tutti i consiglieri, già prima della seduta, è stata 
consegnata una copia del bilancio di previsione 
comunale per l’anno in corso che il Sindaco ha posto 
in dibattito per i prossimi trenta giorni e che dovrebbe 
venir discusso e approvato nel mese di marzo.

Comunità degli Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” in collaborazione con la Comunità Autogestita 
della Nazionalità Italiana di Isola.
Nel suo indirizzo di saluto, la presidente Astrid 
Brenko, ha posto in rilievo l’importanza della 
manifestazione che si inserisce come contributo 
della nostra nazionalità alla Giornata della Cultura 
in Slovenia che ricorre l’8 febbraio.
All’inizio della serata il volume “Nova Descrittione 
della Provincia dell’Istria”, dell’isolano Nicolò 
Manzuoli, pubblicato a Venezia nel 1611, è stato 
presentato dal curatore Silvano Sau, il quale ha 
voluto sottolineare il contributo che Isola ha saputo 
dare nei secoli all’universalità del mondo culturale, 
tra cui anche l’opera del Manzuoli.
Nel prosieguo, con l’ausilio di proiezioni di 
immagini storiche riguardanti le origini del 
territorio istriano fino all’avvento dell’età romana, 
l’oratore ha inaugurato anche la prima serata del 
Laboratorio di storia isolana che, come è stato 
sottolineato, si svolgerà con ritmi quindicinali e con 
la partecipazione di valenti studiosi delle singole 
epoche trattate, tra cui Kristjan Knez, il dottor Franco 
Degrassi e il dottor Stefano Lusa.
Oltre le previsioni, per il momento, il numero degli 
iscritti al Laboratorio.
A fine serata, a tutti i presenti è stato fatto omaggio 
della ristampa del l’opera di Nicolò Manzuoli.

Inaugurato il Laboratorio di storia isolana



Serata culturale a Palazzo Manzioli: 
Carducci e giovani autori.

Concluso con la premiazione dei migliori lavori l’Ottavo concorso letterario e di arti 
figurative promosso dalla CAN di Isola.
La serata nel salone di Paizzo Manzioli pieno di giovani e loro genitori, ma anche altri 
interessati, è iniziata con la premiazione dei lavori artistici. Nella prima categoria si 
sono distinti Neic Božič, GaelZorjan Konig, Nicol Perič e Angela Carolina Killough, 
i cui lavori sono stati scelti tra i 65 preparati per il concorso dai bambini della Scuota 
Materna L'Aquilone. Tra i 18 disegni degli alunni delle prime due classi della scuola 
lementare hanno ricevuto un premio quelli di Lorenza Lia Perič, Lorenzo Pugliese 
Radočaj, Lorenzo Siljan e Leila Mujanovič.
E seguito il recital con musiche e immagini allestito da! gruppo letterario della 
Comunità degli Italiani P. Besenghi degli Ughi per ricordare il centenario della 
morte di Giosuè Carducci. Si sono esibiti i recitatori Ondina Matijašič Pucer, Sandra 
Božič e Gianni Miglioranza. Il poeta ha spesso diviso la critica, che ha di volta in 
volta apprezzato di più le sue poesie intimistiche piuttosto che gli esperimenti di 
imitazione della metrica classica, il suo impegno sociale e politico piuttosto che il 
suo patriottismo. Comunque, alcuni passi di suoi componimenti poetici o delle sue 
lettere possono far riflettere anche il lettore moderno.
Alla fine della serata si è proceduto alla premiazione dei lavori letterari scelti da 
una commissione di quattro membri Tra quelli partecipanti al concorso. Così nella 
categoria prose e poesie degli alunni della terza, quarta e quinta classe sono statifatti 
i nomi di Katja Antolovič, Ioana Gabriela Buzoiu e Kris Dassena. 1 lavori pervenuti 
erano 26. Molti meno erano i temi degli alunni delle classi dalla sesta alla nona e la 
giuria ha deciso di premiare quelli di Viola Moscardo e Dean Maslo. Di buona qualità 
i componimenti, sei in tutto, fatti pervenire dagli alunni della Scuola Media Pietro 
Coppo. Hanno ricevuto un premio Antea Belli, Karim Matijašič e Katja Schiulaz. 
La Comunità autogestita della nazionalità italiana di Isola, per l’occasione 
rappresentata da Agnese Babič, ha provveduto a consegnare a tutti i vincitori una borsa 
libro e un diploma, mentre tutti i partecipanti riceveranno in omaggio un libro.

Marino Maurel

Carnevale al Manzioli
Numerose le maschere che hanno aderito alla festa organizzata dalla Comunità 
degli Italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi ”. Giochi, balli, karaoke e premi hanno 
caratterizzato la manifestazione di quest’anno al Manzioli.

I numerosi bambini in maschera 
hanno trovato un ambiente ben

Brenko, presidente della Comunità 
degli Italiani “Pasquale Besenghi 
degli Ughi”, organizzatrice della 
serata, ha intrattenuto i presenti 
per quasi tre ore con giochi, 
balli e karaoke. C’è pure stata 
l ’occasioneper apprezzare i “crostoli 
de siora Fedora”. Alla fine della 
manifestazione sono stati conferiti i 
premi alle tre maschere più belle.

addobbato ed allegro. La conduttrice 
Alessandra Božič, aiutata da Astrid

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Il 27 gennaio scorso si è tenuta a Buie la tradizionale premiazione per lo sportivo 
dell’anno della Comunità italiana di Slovenia e Croazia. La quattordicesima edizione 
della manifestazione, condotta con la solita verve dall’irriducibile Sergio Delton, 
responsabile del settore sportivo di Unione Italiana, ha visto la premiazione di 24 
sportivi e di 2 squadre. Purtroppo, ipremiati non sono stati molti, considerando che 
sono oltre 4.000 gli sportivi che, a livello amatoriale o agonistico, si sono cimentati 
nelle varie discipline ne! corso del 2006.
Comunque, tra i premiati è ben 
rappresentata anche Isola. Nella 
categoria “giovani promesse” 
hanno ricevuto il premio Kety 
Kodrič per la ginnastica artistica e 
Dean Maslo per lo judo, ambedue 
soci della Comunità degli Italiani 
Dante Alighieri. Andrej Felluga 
della Comunità degli Italiani 
Pasquale Besenghi degli Ughi ha 
ricevuto ilpremio quale “operatore 
sportivo dell’anno” (amatori).
Nella sezione “squadrefemminili” 
è stata premiata la squadra di 
pallavolofemminile della CI P. Besenghi degli Ughi, nella “squadre maschili”, invece, 
il premio è andato alla squadra di calcetto della CI Dante Alighieri. Complimenti 
a tutti!

Sabato IO febbraio scorso si è svolto a Palazzo Manzioli di Isola un torneo di 
Briscola organizzato dalla Comunità degli Italiani “DanteAlighieri”. All ’undicesima 
edizione della gara nella formula aperta a tutti, si è vista la partecipazione di 10 
coppie, una proveniente addirittura da Orsera. Un momento di aggregazione ma 
anche la possibilità di vincere uno dei tre premi in palio: il primo, un prosciutto, è 
stato conquistato delta coppia Dario Babič - Marjan Kjarel, il secondo, una forma 
di formaggio, è stato vinto dai soci della Dante Claudio Pečar e Piero Benvenuti 
ed il terzo, un completo di bottiglie di vino, è andato alla compagine Egidio Novel 
- Valter Marušič.

Non c'è più religione
"Scova nova scova ben", recita un proverbio frequentemente pronunciato 
per le nostre contrade. Vorremmo tanto che tenga. Soprattutto per la 
nuova gestione di Isola. Come tutti ben conosciamo l'eredità lasciata al 
nuovo sindaco e al nuovo consiglio del Comune di Isola dalla precedente 
formazione non è per niente allettante. Infatti, ci sono tante opere 
spendaccione incompiute e motte delibere che dovevano ridare anima 
e volto alla nostra località rimaste purtroppo nel cassetto. Citeremo 
Punta Gallo, l'Argolina, il vecchio Poliambulatorio, la Terza diga, la 
"Lonka", la Via Gregorčič, ecc. Speriamo che una volta per sempre 
quanto viene deliberato dal Consiglio comunale sia cosa ponderata 
e di indiscutibile realizzazione. Altrimenti la politica locale rischia di 
diventare una farsa, uno specchio per allodole, un qualcosa che non 
fa altro che creare cattivo sangue tra i sempre più poveri contribuenti. 
Il rumore di quest'ultimi è ormai fintroppo rimbombante.

Gianfranco Siljan

Si dice e non si dice...
Parliamo del verbo "negare". Dobbiamo sottolineare subito che è un modo 
non corretto, diffuso in certe regioni d'Italia, specialmente nel Lazio, l'uso di 
"negare" nei seguenti casi: Gli ho telefonato, ma si è fatto negare. Si dovrebbe 
dire: Gli ho telefonato, ma ha fatto dire che non c'era. Corretto invece: negare 
un aiuto, un prestito. Però non sarà un atto gentile.

G.S.

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali

Giovedì, 22 febbraio 2007, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
LA FAVOLA DELL’AMPELEA 
1923 - 1955, TRENTADUE ANNI 
DI CALCIO A ISOLA D’ISTRIA 
- Presentazione del volume di Luca 
Ribenedetto. Organizzazione: CI
Dante Alighieri.

Venerdì, 23 febbraio 2007, ore 20.00, 
Palazzo Manzioli
ETHNOINSULA 2007 - Il ciclo 
inizierà con il gruppo musicale 
VRUJA, che continua la tradizione 
delle formazioni musicali dell'Istria 
slovena, le quali negli ultimi dieci 
anni hanno lasciato un profondo 
solco nella conoscenza e diffusione 
del patrimonio musicale istriano. 
Il gruppo VRUJA è attualmente 
composto da Alenka Kranjac (voce, 
grata), Marino Kranjac (voce, violino, 
mandola, zampogna, chitarra), Peter 
Kaligarič (fisarmonica), Rok Kleva 
Ivančič (violino), Gabriel Križman 
(voce, mandola, chitarra) e Luka 
Čibej (bassetto, voce). Il gruppo 
VRUJA, attingendo alla propria 
sorgente, trasmette nei suoi concerti 
lo spirito sereno e gaio della gente 
istriana, nell'intento di divertire e far 
danzare. Organizzazione: CAN Isola.

Sabato, 24 febbraio 2007, ore 20.00, 
Casa della cultura, Isola
SISINA- Lavoro teatrale di Giuliano 
Zannier presentato dal Gruppo “Amici 
di San Giovanni” di Trieste. Libero 
adattamento da “Sisina e il lupo” di 
Stellio Mattioni. Regia di Giuliana 
Artico.
Organizzazione: CI P. Besenghi degli 
Ughi.

Martedì, 27 febbraio 2007, ore 
18.00, Palazzo Manzioli
OROSCOPO E CARTA NATALE, 
come vengono calcolati, quando 
crederci e perché - Conferenza di 
Elena Bubola. Organizzazione: CI 
Dante Alighieri.

Mercoledì, 7 marzo 2007, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli

LABORATORIO DI STORIA 
ISOLANA - La Serenissima: La 
dedizione di Isola alla Serenissima, 
Il podestà e l’autonomia comunale, 
I commerci con Venezia ed i 
contrabbandi con Trieste e la 
Camicia, Le rivolte degli Isolani e 
l’uccisione del podestà Pizzamano, 
L’arrivo dell’Austria. Organizzazione: 
Comunità degli Italiani Pasquale 
Besenghi degli Ughi nell'ambito del 
programma culturale della CAN dì 
Isola.

Giovedì, 8 marzo 2007, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
FESTA DELLA DONNA - 
Organizzazione: Comunità degli
Italiani Pasquale Besenghi degli Ughi 
nell'ambito del programma culturale 
della CAN di Isola, Zaro d.o.o.

Attività bibliotecaria

La biblioteca Domenico Lovisato e
la sala di lettura di Palazzo Manzioli 
sono aperte a tutta la cittadinanza dal 
lunedì al venerdì dalle ore 16.00 alle 
19.00.

La Biblioteca Civica di Isola (Via 
Fronte di Liberazione 15) invita i 
bambini dai quattro anni in poi alle 
ore della favola in lingua italiana, che 
hanno luogo ogni mercoledì alle ore 
17 nella Sala cristallina delle fiabe.

Uscite dei gruppi

Sabato, 3 marzo 2007, Comunità 
degli Italiani di Pola
La Compagnia Giovanile di 
EtnoTeatro della Comunità degli 
Italiani Dante Alighieri presenta “In 
piasela”, rappresentazione scenica 
dialettale di Amina Dudine.

// Mandracchio,
foglio della Comunità italiana di Isola 
Caporedattore responsabile:
Andrea Šumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
S. Sati, G. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Sede: Piazza Manzioli 5, Isola, Slovenia 
tei., fax: (+386 5)61621 30,61621 32 
www.ilmandracchio.org



ČETRTEK , 22. FEBRUAR 2007, ŠT. 696 15
Tik ered koncem

Prijeli roparje iz Ljubljanske
V popoldanskih urah 11. decembra 2006 sta zamaskirana neznanca vstopila 
v eno izmed stanovanj v starem mestnem jedru v Izoli, in sicer z namenom, 
da tam poiščeta in ukradeta domnevno večjo vsoto denarja. Dejanje sta očitno 
dobro načrtovala prav v času, ko v stanovanju ni bilo nikogar.
Kmalu za tem pa je domov nepričakovano prišla 49-letna lastnica stanovanja, ki je 
nič hudega sluteč odklenila vrata svojega stanovanja in odšla v spalnico. Tam je pri 
delu zasačila zamaskirana neznanca, z rokavicami na rokah, ki sta oškodovanko 
takoj pričela zverinsko pretepati. Eden od zamaskiranih neznancev je oškodo
vanko večkrat udaril po glavi z večjo leseno palico, ki jo je prinesel s seboj. Oš
kodovanka je pričela vpiti in se poskušala neuspešno obraniti udarcev, vendar 
je pod številnimi udarci klonila in obležala na tleh v mlaki krvi. Zamaskirana 
neznanca sta nato iz oškodovankine torbice ukradla dve denarnici s pičlimi tride
setimi tisočaki in štiridesetimi evri, pričakovanega plena pa nista našla.

Pustila sta jo v mlaki krvi
Neznanca sta stanovanje zapustila, za seboj zaklenila vhodna vrata stanovanja 
in odšla stran, kot da se ne bi nič zgodilo. V stanovanju sta pustila nemočno 
žensko, ležečo v mlaki krvi, ki se je nekako splazila do telefona in zaprosila za 
pomoč policijo. Poškodovana Izolanka je bila z reševalnim vozilom takoj prepe
ljana v bolnico Izola. Ugotovljeno je bilo, da je utrpela hude telesne poškodbe, in 
sicer krvavitve možganov, zlom očnice, več podplutb, predvsem po glavi. Ostala je 
na zdravljenju v bolnišnici.
Kriminalisti Sektorja kriminalistične policije PU Koper so v sodelovanju s policisti 
PP Izola in PP Koper takoj po dejanju pričeli intenzivno zbirati podatke in obvestila 
o hudem kaznivem dejanju. Pridobljeni so bili prvi podatki, ki so nakazovali na 
možen motiv storitve hudega kaznivega dejanja in na krog storilcev, ki so očitno 
žrtev poznali.

Dva Štajerca en Koprčan
Po dvomesečni kriminalistični preiskavi se je zadeva pričela odvijati, dokler ni bilo 
zbranih dovolj dokazov zoper storilce tega kaznivega dejanja. Kriminalisti SKP PU 
Koper so 19. 2. 2007 odvzeli prostost 40 letnemu moškemu iz okolice Radelj 
ob Dravi, z začasnim bivališčem v Izoli, in 21 letnemu z območja Pohorja, z 
začasnim bivališčem v Kopru, ki sta dejanje neposredno izvršila. Prostost je bila 
odvzeta tudi 32 letnemu Koprčanu, ki je bil pobudnik in načrtovalec izvrši
tve ropa, saj je poznal lastnico stanovanja, njeno premoženjsko stanje, družinske 
razmere in navade, tako da si je predhodno brez težav pridobil originalen ključ 
vhodnih vrat njenega stanovanja in izdelal kopijo ključa, ki ga je dal enemu izmed 
storilcev. V času izvršitve ropa si je priskrbel neizpodbiten alibi pri najbližjih 
sorodnikih žrtve. Kmalu po izvršenem dejanju se je tudi sestal s sostorilci.

IrlALI OGLASI

Nepremičnine

- Oddamo garsonjero v Izoli (Dobrava) 
inf o. 051 428 646

- Oddamo za daljši čas 2 sobno 
opremljeno stanovanje v stanovanjski 
hiši v Izoli s samostojnim vhodom 
paru brez otrok! Cena po dogovoru, 
info: 031 643988, 05 6418 604 ali po 
e-mail:stojanl@siol.net

- Zamenjam enosobno stanovanje 
(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako ali 
garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 727

- Poslovni prostor oddam. Na lepi 
lokaciji ob parkirišču, velik 35m2, 
primeren za pisarno. V prostoru so 
vsi priključki, vklučno z internetom 
in klimo, tel.: 041 249 806

- Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346

- Kmetijsko zemljišče (njivo) ali travnik 
v občini Izola ali Piran (lahko tudi 
neobdelano) kupim- Tel: 051 311 180

Na Krasu kupim stanovanje, hišo ali 
parcelo, brez posrednika Tel. 031 406 739

Uslužbenka srednjih let išče v Izoli 
ali njeni okolici skromno garsonjero 
ali enosobno stanovanje za daljši čas. 
Tel.: 031/598 633

Vozila

- Avto Hyundai Pony za rezervne dele 
prodam 031 461 077

- Kupim rabljeni avto (Peugeot 206). 
Tel 05 641 34 08

Stari znanci policije
Prav navedenemu pobudniku oziroma organizatorju ropa to ni bil prvi podvig, saj 
je bil v preteklosti že obravnavan za kazniva dejanja s področja premoženjskih 
deliktov, bil pa je tudi že obsojen za tovrstno kaznivo dejanje oziroma za izvršitev 
zelo podobnega kaznivega dejanja ropa in povzročitve hudih telesnih poškodb. 
Osumljenca, ki sta dejanje nad Izolanko neposredno izvršila, sta prav tako znanca 
policije. Zoper vse tri osumljence so kriminalisti Sektorja kriminalistične policije 
PU Koper podali kazensko ovadba zaradi utemeljenega suma storitve kaznivih de
janj Ropa po III. odstavku 213. člena Kazenskega zakonika in Hudih telesnih poš
kodb po I. odstavku 134. člena Kazenskega zakonika. Za prvo kaznivo dejanje je 
zagrožena kazen najmanj pet let, za drugo pa od šestih mesecev do petih let.
V torek, 20. februarja so osumljence s kazensko ovadbo privedli na zaslišanje k 
dežurnemu preiskovalnemu sodniku Okrožnega sodišča v Kopru, ki je zoper njih 
po zaslišanju odredil pripor.

Kriminalne

Barakar iz Baredov
Včeraj je nekdo na Baredih vlomil 
v 3 poljske barake. Kot so ugotovi
li pri ogledu, je vlomilec iz barake, 
last Izolana, ukradel motorno žago 
in agregat, vrednost predmetov pa 
lastnik ocenjuje na 1500 EUR. 
Pustne norčije
Izolski policisti so jrridržali 50 let
nega domačina iz Šareda. Ta je pi
jan razgrajal v gostilni in nadlego
val ostale goste. Prisotnost policije 
ga ni motila, nasilen in nesramen je 
bil tudi, ko je bil vklenjen v inter
vencijskem vozilu. Umiril se je šele 
v prostoru za pridržanje piranske 
policijske postaje.
Srakarske
Izolanu je nekdo iz garderobe v 
podjetju ukradel denar, ki ga je 
imel v jakni. Žepar je bogatejši za 
140 Eurov. Trgovka iz trgovine 
na Prešernovi cesti pa je prijavila 
neznanega storilca, ki je v trgovini

najprej ukradel tri britvice Power 
Gillette, nato je odšel še v pisarno 
in od tam odnesel GSM. Materialna 
škoda znaša 100 Eurov.
Še vedno neznani storilec pa je 
vstopil v enega izmed Izolskih 
hotelov in s fizično silo odprl 
vhodna vrata dveh hotelskih sob. Iz 
obeh sob je seveda ukradel denar. 
Psi proti sprehajalcem 
Ženska se je s psom, ki ga je imela 
na povodcu, sprehajala po Kortah. 
Ko je prišla mimo ene izmed hiš 
je iz dvorišča pritekel domači pes 
in napadel psa sprehajalke, Ker 
psov ni mogla ločiti je na pomoč 
poklicala policijo. Zoper lastnika 
psa, ki ni bil primerno zaščiten sledi 
plačilni nalog.
Tudi v Simonovem zalivu se je iz 
ene od hiš pritekel pes in ugriznil 
mimoidočega sprehajalca. Lastniku 
psa bodo izdali plačilni nalog, ker 
svojega ljubljenčka ni primerno 
zavaroval.

- Prodam avtomobil škoda karavan, 
letnik93, v voznem stanju, neregistriran, 
za 20.000 sit. Gsm: 051 251 211

Delo

- Pomoč v hiši in okoli nje iščem, 
tel. 031 599 650

-Nudim inštruktcije matematike 
za osnovne in srednje šole Gsm: 
041 287 425

- Fast food VENI - Takoj zaposlimo 
kuharja ali pomočnika kuharja 
z iskušnjami ali brez. Možnost 
stalne zaposlitve.

- Picerija Gušt išče kandidate- 
ke za dostavo hrane. Pogoj: 
vozniško dovoljenje najmanj 5 
let. Ponujamo dinamično delovno 
okolje in stimulativno plačilo. 
Prijave na tel. 031 292 400

- Inštruiram slovenščino, italijanščino 
in angleščino na vseh stopnjah. Tel.: 
040 245 683

- Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855

- Starejšim nudim pomoč na domu 
Tel.: 041 233 451

- Iščem pedantno gospo za čiščenje 
stanovanja do 2x tedensko zjutraj. 
Plačilo 4,5 Eura na uro. Tel.: 64 13 760

Za skromno nadomestilo nudim pomoč

pri čiščenju in pomoč starejšim ljudem pri 
vsakdanjih opravilih. Tel.: 051 251 211

Starejšim obolelim ter drugim, nudim 
pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- V San Simonu se je izgubil siv 
mucek (kastriranček), ki mu je 
ime Sony. Otroci ga zelo pogrešajo 
in če ste ga videli ali se je zatekel 
k vam, vas prosimo pokličite na 
041 681 811

Prodam kužke (nemške ovčarje 
brez rodovnika) stare 4 tedne 
Gsm 031 847 394

- Prodam dobro ohranjeno spalnico 
(omara, 2 nočni omarici, postelja 
in komoda) Cena 250 Euro, možen 
ogled (Izola) Gsm 040 346 912

Ugodno prodam okroglo hrastovo 
mizo (premer 110 cm) in štiri stole 
za 110 Euro. Tel: 05 641 34 65

- Prodam 1 mesec star bojler 
Ariston Shape Titanium 80 l(z 
garancijo). Cena po dogovoru. 
Tel.: 051 823 559

- Prodam 3 šivalne stroje Bagat v zelo 
dobrem stanju. Cena za vsakega: 100 
Eur. Tel.: 041 344 280

- Kompostiran kozji gnoj prodam, 
tel 040 342 200

- Podarimo kompletno spalnico, 
demontaža in odvoz pa je vaša 
skrb Tel. 05 641 36 17

- Prodam sušilni stroj d 63225 v garanciji 
še štiri leta. inf. na tel 041 227 817

- Kupim psa, nemškega ovčarja. Tel: 
05 641 34 08

- Domače Istrsko olivno olje 
prodamo. Tel.: 041 595 707

Sony Playstation, star leto in pol z 
igro Fifa 2004 prodam, cena 24.000 
SIT. Tel.: 040 794 355

Prodam skoraj novo, 2 meseca 
rabljeno, zakonsko posteljo za 
30.000 sit. Tel.: 041 896-557

Zelo ugodno prodam kotni kavč, 
raztegljiv v posteljo in klubsko 
mizico. Tel.: 041 860 393

Prodam starejši lesen pianino. Tel.: 
041 227 720

Poceni kupim ali prevzamem 
rabljen kavč. Tel.: 041 344 280

Prodam metrska hrastova drva 
15.000 SIT m3, Tel.: 041 344 280

Kraška drva - poskrbite za topel 
dom. tel.: 040 342 200
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